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Ook nieuws?
Mail naar
redactie@deneijekrant.nl
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Laat nekpijn achter in 
2024: FysioSupport helpt 
u weer in beweging!

Kunstroute 2025 in Mill 
en St Hubert: zomer lang 
kunst over ‘Liefde voor…’

Myllesheem, 

een stichting 

van en voor 

alle tijden
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de neije krant
Huis-aan-huis krant met nieuws voor en door inwoners 
van Wilbertoord, Langenboom, Sint Hubert en Mill 

Al 100 jaar CountusWoonproject Kanderhof

Duik jij ook weer mee tijdens de Unox Nieuwjaarsduik op 
1 januari 2025 in Langenboom?
Met maar liefst 305 enthousiaste 
deelnemers werd de Unox 
Nieuwjaarsduik op maandag 1 
januari 2024 een groot succes. Deze 
22e editie trok, net als voorgaande 
jaren, een veelvoud aan toe
schouwers naar het sfeervolle 
natuur en recreatiegebied De 
Kuilen in Langenboom. Onder het 
wakend oog van Reddingsbrigade 
Erica en HaBe Opleidingen 
trotseerden de dappere deelnemers 
het ijskoude water van slechts 
5,2 graden. Hoewel de meeste 
duikers traditioneel de iconische 
Unoxmuts droegen, was het aantal 
deelnemers dit jaar zo groot 
dat niet iedereen een muts kon 
bemachtigen.  

Aanstaande woensdag 1 
januari 2025 vindt de 23e Unox 
Nieuwjaarsduik in De Kuilen 
plaats. De organisatie van deze duik 
waaraan iedereen gratis deel kan 
nemen is in handen van Stichting 
Activiteiten Mill, met assistentie 
van Stichting Natuurgebied de 
Kuilen en Strandbar Goeiendag. 
Net als voorgaande jaren zorgen 
Reddingsbrigade Erica en HaBe 
Opleidingen voor een veilige 
omgeving, zowel op het water 
als daaromheen. Een speciaal 
woord van dank gaat nu alvast 
uit naar de Culinaire Kandelaar 
uit Wanroij/Wilbertoord, die zal 
zorgen dat de Unox erwtensoep 
voor deelnemers opgewarmd zal 

worden. Uiteraard is er ook voor 
deelnemers de bekende Unox 
muts. Strandbar Goeiendag zal 
zorgen voor versnaperingen voor 
alle toeschouwers tijdens deze 
Unox Nieuwjaarsduik. Voor geluid 

zal Jack Roijendijk weer zorgen.

Wil jij dit jaar ook fris het nieuwe 
jaar inluiden? Trommel je vrienden, 
familieleden en clubgenoten op en 
doe mee! Deelnemen is helemaal 

gratis en tevoren inschrijven is niet 
nodig, dit kan op 1 januari vanaf 
13.30 uur bij de Kuilen. De duik 
start om klokslag 14.00 uur, dus 
zorg dat je er op tijd bent!  

Meer informatie over Stichting 
Activiteiten Mill is te vinden op 
www.germelaand.nl

Foto Cockie Kremers



WWW.VANDERVENINSTALLATIETECHNIEK.NL

GAS • WATER • CV

DAK- EN ZINKWERK

BADKAMERS

Zie ook 
www.haku-witgoed.nl

Haku Schaijk l Europaplein 9 5374BM Schaijk 
T 0486-462182 E haku@dewitgoedspecialist.nl 

OPENINGSTIJDEN
Dinsdag  9.00-18.00 u
Woensdag  9.00-18.00 u
Donderdag  9.00-18.00 u
Vrijdag  9.00-19.00 u
Zaterdag  9.00-16.00 u
Op zondag en maandag zijn wij gesloten.

Oliestraat 4, 5361 GN Grave          0486 472 074
Wanroijseweg 42, 5451 HA Mill     0485 452 868

info@annorauitvaartverzorging.nl
www.annorauitvaartverzorging.nl

Aandacht, respectvol en creatief

Samen vinden we de kracht

Afscheid nemen 
kun je maar één keer doen!
Luisteren, meedenken, organiseren 
en waar nodig ontzorgen.
Het begeleiden van een familie 
zie ik als een voorrecht en doe ik 
vanuit mijn hart.

Anita Raemaekers-van Driel

Toegewijd & Dienstbaar

Dag en nacht persoonlijk bereikbaar

T 0485 - 80 06 45 info@marcotoonen.nl 
M 06 - 55 87 55 35 www.marcotoonen.nl

Marco Uitvaartverzorging

Doe op 1 januari 2025 ook mee 
aan de Unox Nieuwjaarsduik in de 

Kuilen in Langenboom. 
Om klokslag 14.00 uur zal er 

worden gedoken!
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Het bestuur van Stichting huis aan huiskrant 
gemeente Mill en Sint Hubert bestaat uit:

Valerie Aben, Wilbertoord, voorzitter
 Wilmien Heijs, Mill, penningmeester
 Lianne Bongers, Langenboom, secretaris 
Pieter Cuppen, Sint Hubert, bestuurslid

Henri Kremers, Mill, bestuurslid

Bankrekening:   NL94 RABO 0175233810
KVK:    56572387 
Redactie en acquisitie:  Corné Kremers www.mosstime.nl
Vormgeving en opmaak:  Linda de Kleijne  www.mokkabranding.nl
Drukker:    Janssen Pers   
Verspreiding:   Media-Mix.nl   
Neem voor vragen rond acquisitie en redactie 
contact op met:  Corné Kremers
   T. 0485 – 32 56 34
   M. 06 – 10 838 612
   E. redactie@deneijekrant.nl 
   I. www.deneijekrant.nl

Bezorgklachten
De Neije Krant proberen we op ieder adres in Mill, Langenboom, Sint Hubert 
en Wilbertoord zonder nee/nee sticker te (laten) bezorgen. Dit iedere week 
op vrijdag / zaterdag. Mocht u geen krant hebben ontvangen, neem dan 
contact op met de redactie: T. 0485-325634 E. redactie@deneijekrant.nl

Digitaal is De Neije Krant elke week in zijn geheel te vinden op 
www.deneijekrant.nl;

De Neije Krant is een uitgave van Stichting huis aan huiskrant 
gemeente Mill en Sint Hubert.

Afscheid nemen doet zo’n pijn, toch vonden wij het fi jn 
om tot het laatste moment bij je te zijn.

Hendrik Derks
Lid in de Orde van Oranje-Nassau

weduwnaar van Nelly Derks-Vervoort †

levenspartner van Sjaantje Thelosen-van Zuijlen

 Langenboom, 6 juli 1934                                           † Mill, 17 december 2024                                               
  

Sjaantje

Kinderen

Klein- en achterkleinkinderen

Correspondentieadres: 
Wilhelminastraat 4, 5451 AR Mill

De crematie heeft inmiddels plaatsgevonden.

Mocht u een persoonlijke herinnering en/of anekdote aan Hendrik met ons willen 
delen, dan is dit mogelijk via: www.annorauitvaartverzorging.nl/condoleanceregister

Nieuwe sportruimte Videri 
Performance opent op 12 januari 
in Mill
Vanaf zondag 12 januari opent Cindy Strijbosch, fysiotherapeute en 
ervaren sportinstructrice, de deuren van haar nieuwe sportruimte: 
Videri Performance aan de Eerste Industrieweg 18 in Mill. Deze 
sportlocatie biedt een breed scala aan lessen en faciliteiten, gericht op 
gezondheid en welzijn voor jong en oud.

Passie voor gezondheid en bewegen
Cindy, 28 jaar en wonende in Sint 
Hubert, heeft al jaren ervaring met 
het begeleiden van verschillende 
doelgroepen. Haar expertise als 
fysiotherapeute en sportinstructrice 
zet ze in om mensen te helpen fitter 

en sterker te worden, zowel fysiek 
als mentaal. “Ik ben gepassioneerd 
over het verbeteren van gezondheid 
en welzijn. Iedereen verdient 
persoonlijke aandacht, ongeacht 
leeftijd of ervaring,” vertelt Cindy.

Gevarieerd lesaanbod
Bij Videri Performance kun je 
deelnemen aan diverse lessen, 
waaronder:
- CrossFit
- Pilates
- HIIT
- Small group training (binnen en 
buiten)
- Small group training voor 
kinderen
- Movewell: een les gericht op 
houdingverbetering en verantwoord 
versterken van het lichaam.

Het doel is om op een veilige en 
effectieve manier fitter en sterker 
te worden. Cindy benadrukt haar 
persoonlijke benadering: “Ik pas de 
oefeningen aan zodat ze uitdagend 
én veilig zijn. In kleine groepen 
krijgt iedereen de aandacht die 
nodig is om op de juiste manier te 
trainen.”

Opening en kennismaking
Op zondag 12 januari wordt 
de officiële opening van Videri 
Performance gevierd. Van 10:00 tot 
17:00 uur is iedereen welkom om de 
nieuwe ruimte te bekijken, kennis te 
maken met Cindy en haar lessen, en 
te genieten van koffie, thee en leuke 
winacties.

Meer weten of meedoen?
Wil je alvast meer informatie of je 
aanmelden? Neem contact op via:
- E-mail: Videriperformance@
outlook.com
- Telefoon/WhatsApp: 06 25 22 06 75

Zet de eerste stap naar een fitter 
en gezonder leven en ontdek wat 
Videri Performance voor jou kan 
betekenen!

Klaar voor 2025!
2024 was een jaar om trots op te zijn. Bij Sociom hebben we het afgelopen 
jaar veel inwoners van het Land van Cuijk kunnen ondersteunen. Of 
het nu ging om een luisterend oor, praktische hulp of begeleiding bij 
moeilijke situaties. We waren er voor iedereen. Dankzij onze lokale 
aanpak stonden we dichtbij de mensen en konden we écht het verschil 
maken.

Nieuw aanbod 
In de wereld van vandaag is welzijn 
belangrijker dan ooit. Daarom 
blijven wij ons inzetten voor een 
samenleving waarin iedereen zich 
gehoord en gezien voelt. Dit doen 
we door aandacht te geven aan wat 
er echt speelt, zowel bij individuele 
inwoners als in de gemeenschap als 
geheel.

We hebben daarom ons aanbod in 
2024 verder uitgebreid. Van hulp 
aan jongeren en mantelzorgers 
tot aan het ondersteunen van 
statushouders en het verbeteren 
van de leefbaarheid in wijken en 
dorpen. Onze teams hebben zich 
met hart en ziel ingezet. En dat zie 
je terug in de resultaten. 

Wij staan voor je klaar 
Heb je een hulpvraag, zorgen of 

behoefte aan advies? Met circa 100 
medewerkers en 400 vrijwilligers 
staan we voor je klaar. Of je nu een 
relatieprobleem hebt, worstelt met 
eenzaamheid, een dierbare bent 
verloren of juist iets wilt betekenen 
voor een ander, bij Sociom vind je 
een warm welkom en professionele 
ondersteuning.

Met trots kijken we terug op een 
prachtig 2024 en met volle energie 
gaan we 2025 in. Ook in het nieuwe 
jaar kun je op ons rekenen.

Wij wensen je een goed uiteinde en 
een prachtig begin van 2025! Samen 
maken we er weer een mooi jaar 
van.

Sociom, altijd in de buurt, ook 
in het nieuwe jaar.



Speciaal voor de kleintjes!
Laat je kinderen schminken 
tijdens de open dag!

Opening Opening Opening Opening 
zondag 12 januarizondag 12 januarizondag 12 januarizondag 12 januari
Opening 
zondag 12 januari
Opening Opening 
zondag 12 januari
Opening Opening 
zondag 12 januari
Opening Opening 
zondag 12 januari
Opening Opening 
zondag 12 januari
Bloei - Praktijk voor 
Verloskunde in Wanroij!

Waarom kiezen voor Bloei?

Kleinschalig en 
vertrouwd

Persoonlijke
aandacht

Jullie wensen 
staan centraal

Noordstraat 1, Wanroij 

 bloeiverloskundepraktijk.nl

Feestelijke opening
12 januari • 10:00 - 16:00

Warme en 
ontspannen 

sfeer

Ruim de tijd 
voor afspraken,
ook in de avond

Loop binnen in de praktijk en maak kennis 
met Ester. Geniet van een warm ontvangst, 
een kopje koffi e of thee en wat lekkers.

Openingsactie: Gratis Echo!
Meer info op onze website.

Iedereen welkom op openbare 
informatie- en brainstormavond rond 
toekomstplannen in Mill
Op dinsdagavond 14 januari 2025 organiseert de Dorpsraad Mill een openbare 
informatie en brainstormavond. Deze avond biedt inwoners, ondernemers, clubs en 
verenigingen uit Mill de gelegenheid om samen te bespreken welke thema’s en kwesties 
leven in het dorp. Het doel is om elkaar te versterken, de rol van de Dorpsraad Mill nader 
te verkennen en gezamenlijk ideeën te ontwikkelen voor verbeteringen en initiatieven.

Samen voor een leefbaar Mill
De bijeenkomst vindt plaats in Grandcafé ’t 
Lagerhuis en start om 20.00 uur, met inloop 
vanaf 19.30 uur. Tijdens deze avond wordt 
er in een inspirerende setting ingegaan 
op hoe de samenwerking binnen het dorp 
versterkt kan worden. Denk hierbij aan 
het verbinden van initiatieven en het 
gezamenlijk aanpakken van zaken die 
bijdragen aan de leefbaarheid in Mill zoals:  
- Het aantrekkelijker maken van het 
winkelcentrum en ruimte voor gezellige 
horeca.  
- Een plek creëren waar alle 
sportvoorzieningen samenkomen.  
- Meedenken over de toekomst van de kerk.  
- Nieuwe invulling geven aan het voormalige 
gemeentehuis.  
- Het bouwen van betaalbare woningen 
voor jong en oud.  
- Het creëren van een veilige en fijne 
leefomgeving.  
- Organiseren van activiteiten voor jong en 
oud(er).  
Heeft u zelf een ander idee om Mill nóg 
mooier te maken? De Dorpsraad Mill hoort 
het graag!

Nieuwe werkwijze Dorpsraad Mill
De Dorpsraad in Mill heeft de laatste jaren 
gewerkt aan een prima basis en wil nu in 
een geheel nieuwe samenstelling samen 

met betrokken inwoners de volgende 
stappen gaan zetten. Het dagelijks bestuur 
(in oprichting) bestaat op dit moment uit 
Annemiek van de Rijdt, Raymond van 
Putten, William van Gemert en Corné 
Kremers en zal binnenkort nog worden 
uitgebreid. Idee is om met enthousiaste 
inwoners via themagroepen te gaan werken 
aan diverse onderwerpen. 

Doe mee!
Wilt u meer weten of u alvast aanmelden 
voor de informatieavond van dinsdag 14 
januari om 20.00 uur in ‘t Lagerhuis? Stuur 
dan een e-mail naar info@dorpsraadmill.
nl. Ook als u actief wilt meedenken of 
meehelpen binnen een themagroep van de 
Dorpsraad Mill, of een bijdrage wilt leveren 
aan een specifiek thema, laat het dan weten!
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50
wijzer Nieuws van de gezamenlijke organisaties 

Welzijn  Ouderen Mill, Kring KBO en de  
KBO’s Mill, Wilbertoord en Langenboom

KBO Mill

Overmatig drankgebruik 
risicovol
Een jonge jenever of een advocaatje 
op de oude dag? Hoort erbij 
toch?        Maar drank is risicovol 
op latere leeftijd, zeker als er ook 
medicijnen in het spel zijn, schrijft 
het AD. Jaarlijks belanden bijna 
8000 ouderen op de eerste hulp na 
ongelukken door alcohol.
Geregeld belanden 60-plussers 
bij de spoedeisende hulp 
met botbreuken of zelfs 
hersenbloedingen. Ze vallen 
van de trap, struikelen op de 
parkeerplaats of gaan onderuit 
nadat ze een drankje hebben 
genuttigd.
Als ze eenmaal met pensioen zijn, 
nemen mensen vroeger een biertje 
of een wijntje. Soms gebeurt dat 
uit verveling.
Artsen merken volgens het AD 
dat veel ouderen niet in de gaten 
hebben wat alcohol met ze doet. Je 
loopt nu eenmaal meer risico als je 
ouder bent.
Sterke drank is slecht. In Nederland 
is “gezellig een drankje doen” 
nog altijd de norm. Vooral bij 
ouderen. Dat zal de komende jaren 
onherroepelijk veranderen, want 
langzaam schuiven de panelen. Op 
recepties en diploma-uitreikingen 
is alcoholvrij al vaak de norm.
Besef dat het met drank ooit zo 
zal vergaan als met roken: wat we 
veertig jaar geleden overal deden, 
doen we nu allang niet meer!

Activiteitenkalender 2025
Vorige week hebt u de nieuwe 
activiteitenkalender voor 
het jaar 2025 ontvangen. 
Helaas zit hierin een foutje.                                                                                       
In maart is de datum van het 
kienen op de vierde donderdag van 
de maand weggevallen: donderdag 
27 maart 2025.
Wilt u deze dag er zelf even 
bijschrijven?

Nieuwjaar 

Voor de laatste dagen van het jaar 
Wensen wij u veel gezelligheid met elkaar

En voor de dagen die volgen 
Veel gezondheid en weinig zorgen 

Een nieuw jaar een goed begin
Daarvoor zetten wij ons in

Bekijk de kalender goed, veel 
activiteiten zijn al ingevuld en ook 
het doel van de voorjaarsreis en 
najaarsreis is bekend.

Winterkostmaaltijd
In de ONS die u vorige week 
hebt ontvangen, zit een 
inschrijfformulier voor de 
Winterkostmaaltijd op dinsdag 21 
januari 2025 bij ’t Lagerhuis.
Wilt u aan deze maaltijd deelnemen, 
dan kunt u het formulier inleveren 
bij de secretaris van Senioren 
Belangenvereniging Mill (voorheen 
KBO) Marijkestraat 5 in Mill. Ook 
kunt u zich aanmelden via de mail: 
kbo-mill@outlook.com De kosten 
zijn € 18,50

Mill van Toen
Op dinsdagmiddag 18 februari 
2025 houdt Toon Willems een 
presentatie in Myllesweerd over 
oud Mill. Deze presentatie geeft 
een beeld over hoe Mill er vroeger 
uit zag. Toon kan er prachtig bij 
vertellen.
Voor deze middag die om 14.00 
uur begint, kunt u zich telefonisch 
aanmelden bij het secretariaat: 
Tel. 45319/06-51324763.                                                                        
De middag is ook toegankelijk 
voor niet leden.
Kosten € 2,00 voor leden. Niet-
leden € 2,50

Thema-middag
Dinsdag 18 maart, 14.00 uur,  is 
dokter van Lieshout weer te gast 
in Myllesweerd.  Ditmaal gaat 
zijn presentatie over kanker. U 
kunt zich hiervoor telefonisch 
aanmelden bij het secretariaat: tel. 
451309/06-51324763. De kosten 
zijn € 2,00 voor leden en € 2,50 
voor niet-leden. Deze dag staat  
niet in de activiteitenkalender. 

In 2040 is een kwart van de 
bevolking 65plus
Het aandeel 65-plussers in de 
bevolking stijgt van bijna 21 procent 
eind 2024, naar 25 procent tegen 
2040. Dit is zowel het gevolg van de 
naoorlogse geboortegolf en het grote 
aantal geboorten in de jaren zestig, 
als van de stijgende levensduur. 
Het aantal ouderen stabiliseert 
naar verwachting tussen 2040 en 
2050, als kleinere geboortecohorten 
(geboren vanaf de jaren zeventig) 
de 65 jaar passeren en veel ouderen 
uit de grote naoorlogse generaties 

overlijden. Na 2050 neemt het aantal 
ouderen in de bevolking weer toe, 
mede doordat de grote generatie 
millennials dan 65 jaar wordt.
Het aantal 80-plussers verdubbelt 
naar verwachting de komende 
twintig jaar, van 0,9 miljoen eind 
2024 naar 1,8 miljoen in 2045. 
Daarna loopt het aantal volgens de 
prognose verder op tot uiteindelijk 
2,1 miljoen in 2070.

Aandeel mensen in werkende 
leeftijden daalt
Het aantal inwoners van 20 tot 65 

jaar schommelt naar verwachting 
rond de 10,6 miljoen tussen 2024 en 
2040. Daarna stijgt het geleidelijk 
naar 11,1 miljoen in 2070. Het 
aandeel 20- tot 65-jarigen in de 
bevolking daalt van 59 procent eind 
2024, naar 54 procent in 2070.

Het aantal 0- tot 20-jarigen bedraagt 
ruim 3,7 miljoen in 2024. Tot aan 
2031 neemt het iets af, waarna 
een toename inzet tot 4,1 miljoen 
jongeren in 2070. Het aandeel 
jongeren in de totale bevolking 
schommelt rond de 20 procent.  

Oplichting door nepagenten 
verzesvoudigd
Het aantal geregistreerde incidenten 
dit jaar met nepagenten bedroeg 
eind augustus ongeveer 3.400, ruim 
zes keer zo veel als het totaal van 
vorig jaar. De meldingen komen 
overal vandaan, al spanden Oost-
Nederland, de regio-Den Haag en 
Oost-Brabant de laatste weken de 
kroon.

De politie, de echte, plaatst 
matrixborden langs autowegen 
(Let op! Nepagent actief !), meet de 
kwestie groot uit op de homepage 
van politie.nl en post berichten op 
LinkedIn. Echte agenten vragen 
nooit om geld, bankpassen en 
sieraden. Wees extra waakzaam als 

je ouderen in je omgeving hebt.

Overdag vaak thuis
Vooral ouderen worden het 
slachtoffer van nepagenten. Waarom 
zijn juist ouderen het mikpunt van 
dit bedrog? Simpelste reden, zegt 
de beleidsadviseur veiligheid van 
ouderenbond ANBO-PCOB, is dat 
die overdag vaak thuis zijn. En ze 
wonen ook vaak alleen. Bovendien, 
zegt hij, ouderen hebben van 
oudsher meer respect voor de 
politie. Ze zijn gezagsgetrouwer.

Vertrouwen
Wat ook meespeelt, is het fenomeen 
‘vertrouwen’, Veel ouderen 
ontvangen zelf geregeld spontaan 
hulp, ook van vreemden. Iemand 

die éven een oudere de weg over 
helpt, éven die boodschappentas 
draagt. Zo’n concrete, fijne 
ervaring schept vertrouwen en is 
bepalender voor iemands gevoel 
en gedrag. Het abstracte gegeven is 
echter dat de maatschappij steeds 
individualistischer wordt.

Hoe dóm kun je zijn
Veel slachtoffers schamen zich. 
Soms doen ze daarom geen aangifte, 
terwijl de politie het doen van 
aangifte juist toejuicht. Ouderen 
vertellen het verhaal ook lang niet 
aan iedereen in hun omgeving, 
bang dat die ene vraag ze voor de 
voeten wordt geworpen: hoe dóm 
kun je zijn?

Houd contant geld achter 
de hand
Niet alleen financiële instellingen 
moeten zich voorbereiden. Ook wij 
als burgers doen er goed aan om 
preventief maatregelen te nemen. 

Zo adviseert DNB om contant geld 
achter de hand te houden. Zo kunt 
u toch nog betalen wanneer het 
digitale betalingsverkeer platligt. 
En dat is geen overbodige luxe. 
Hoeveel u in het noodpotje stopt, 

kunt u uiteraard zelf bepalen. Het 
Nibud adviseert in ieder geval 
om genoeg contant geld in huis te 
hebben om de eerste paar dagen 
boodschappen te kunnen doen.



Wij wensen je 
ee n sprankelend 

nieuwjaar!

Wij wensen je Wij wensen je 

Zonwering Mill
Hertsweg 10 - 5451 GS Mill
06 – 83 60 63 63 
info@zonweringmill.nl
www.zonweringmill.nl

van Advies
tot Zonwering!

Zonwering Mill
Hertsweg 10 - 5451 GS Mill
06 – 83 60 63 63 
info@zonweringmill.nl
www.zonweringmill.nl

van Advies
tot Zonwering!

Hertsweg 10, 5451 GS Mill  |  06 836 063 63  |  info@zonweringmill.nl
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Stokvis&Stokvis - Nieuwe tijden 
vragen om nieuwe openingstijden

Stokvis&Stokvis biedt haar klanten graag het beste op het gebied 
van zicht en gehoor. Hiervoor werkt Stokvis&Stokvis oog en oor met 
een professioneel team van deskundige opticiens, optometristen, 
orthoptisten, contactlensspecialisten en audiciens. Ook qua service 
blijft Stokvis innoveren en verbeteren. Om die reden starten de winkels 
in Someren en Mill vanaf 1 januari 2025 met gewijzigde openingstijden. 

Lisa Stokvis legt uit: “Inmiddels 
zijn we naast een optiekwinkel 
met de laatste nieuwe brillen- en 
zonnebrillencollecties uitgegroeid 
tot een oogzorgcentrum dat nauw 
samenwerkt met huisartsen, 
ziekenhuizen en gezondheidscentra. 
Door met ons team te streven naar 
het beste oogzorgpunt van de regio, 
is het belangrijk dat we te allen 
tijde voor u een gediplomeerd 
team hebben staan en dat we op 
doordeweekse dagen bereikbaar 
zijn voor bijvoorbeeld de huisartsen 
of oogartsen. 
Daarnaast werk je tegenwoordig niet 
meer standaard van maandag tot en 
met vrijdag en ook de werktijden 
wisselen continu. Thuiswerken, 

files vermijden en parttime werken 
hebben ertoe geleid dat steeds meer 
mensen gewoon doordeweeks een 
afspraak willen maken. De tendens 
is ook dat mensen bewuste keuzes 
maken om hun eigen tijd in te 
kunnen delen. Bij Stokvis&Stokvis 
spelen we hierop in door de 
openingstijden te wijzigen.”

Vanaf 1 januari zijn de winkels 
voortaan open van maandag tot en 
met vrijdag tussen 9.00 en 17.30 uur. 
Lisa vult aan: “Lukt het absoluut 
niet in verband met uw werk om 
tijdens de openingstijden naar een 
nieuwe bril te komen kijken, dan 
maken we graag een uitzondering 
om buiten openingstijden om een 

private shopping afspraak met u te 
maken.”  
Met deze verandering zet 
Stokvis&Stokvis een mooie stap 
vooruit. Lisa: “Wij zijn altijd bezig 
met mogelijkheden om onze service 
en kwaliteit te verbeteren, zodat we 
iedereen blijvend op maat kunnen 
begeleiden tijdens hun zoektocht 
naar helder zicht en een goed 
gehoor. Maatwerk is altijd al ons 
motto; tijdens een geavanceerde 
oogmeting, briladvies, de keuze 
voor een bepaalde lens en de beste 
oog- en oorzorg. 
Lisa benadrukt dat het maken van 
een afspraak altijd gewenst is, zodat 
het team de tijd en ruimte heeft om 
iedere klant voldoende persoonlijke 
aandacht te kunnen geven.

Stokvis&Stokvis
Markt 26
5451 BS Mill
T. 0485 303 000
www.stokvisstokvis.nl

Reserveer voor Zuuk ut mar uut in je agenda:  
zaterdag 27 september en vrijdag 10 oktober 2025
Het duurt nog een hele tijd, maar zaterdag 27 september 2025 zal de 
6e editie van de dorpsquiz Zuuk ut mar uut worden gehouden. De 
prijsuitreiking en feestavond staat voor vrijdagavond 10 oktober in 
de planning. Reserveer deze data alvast in je agenda en attendeer ook 
al je vrienden, familieleden en buren op deze data. Want hoe meer 
deelnemers, hoe gezelliger deze dorpsquiz zal zijn. 

Binnen de vernieuwde 
organiserende commissie van 
Zuuk ut mar uut zijn er alweer 
leuke ideeen om ook deze 6e editie 
onvergetelijk te maken. Inschrijven 
voor deze editie is op dit moment 
nog niet mogelijk. Zodra de datum 
bekend is dat dit wel kan lees je dat 
op de Facebookpagina van Zuuk ut 
mar uut, staat dat uiteraard in De 
Neije Krant en op inmill.nl, maar 
ook via www.zuukutmaruut.nl 
houden zij je op de hoogte.

Zuuk ut mar uut is een initiatief en 

activiteit van Stichting Activiteiten 
Mill (SAM). Meer weten over 
hetgeen SAM zoal doet? Zie www.
beleefhetinmill.nl

“Wij wete veul wonnen 
Zuuk ut mar uut 2023”

Open dagen basis-
scholen De Klimop/
Wilbertoord en  
De Schare/Sint Hubert
In de komende weken houden basisscholen De Klimop in Wilbertoord 
en De Schare in Sint Hubert hun jaarlijkse open dagen.

Op donderdag 16 januari (De 
Schare) en op donderdag 6 februari 
(De Klimop) bent u tussen 9u-11u 
hartelijk welkom met kind(eren) 
om een kijkje te nemen op 
onze scholen. Tevens kunt u uw 
kind(eren) dan aanmelden op de 
school.
Beide basisscholen zijn kleine 
dorpsscholen en er zitten meerdere 
jaargroepen bij elkaar in de klas. 
In een unit zitten tussen de 25-35 
kinderen die begeleid worden 
door twee personeelsleden. 
Een unit is opgebouwd uit 
twee aaneengesloten lokalen en 
een samenwerkingslokaal. De 
leerlingen op onze scholen hebben 
zowel binnen als buiten veel ruimte 
op te leren en te spelen. Verder 
kenmerkt ons onderwijs zich door 

veel korte instructiemomenten aan 
kleine groepjes kinderen. De leraren 
zien welke leerlingen iets meer of 
minder aankunnen en sluiten daar 
meteen op aan. Bezoekers die onze 
scholen bezoeken zijn onder de 
indruk van de rust en persoonlijke 
aandacht die wij voor alle kinderen 
hebben. Wij leveren goed onderwijs 
waarbij de leerresultaten ook goed 
zijn!

Bent u benieuwd naar ons 
onderwijs? Kom dan zeker een 
kijkje nemen op de open dagen. 
U kunt vrij binnenlopen waar u 
welkom wordt geheten en een 
rondleiding krijgt door leerlingen 
van de leerlingenraad. Ook zijn de 
teamleden en directeur aanwezig 
om uw vragen te beantwoorden.
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Franssen Optiek | Kerkstraat 11a | 5427 BA Boekel | 0492-321029 | info@franssenoptiek.nl

• Brillen

• Zonnebrillen

• Contactlenzen

• Optometrie

• Gehoorbescherming

Uw persoonlijke opticien in Boekel

Libre’s Eeterij blijft uitbreiden met thema’s en 
mogelijkheden
Aan de Langenboomseweg in Mill bevindt zich een bekende locatie 
voor feesten en partijen: Café zaal Libre. Maar sinds een tijdje is deze 
sfeervolle plek veel meer dan alleen een feestlocatie. Onder de naam 
Libre’s Eeterij heeft men zich de afgelopen jaren steeds meer gericht op 
lekker eten. En met succes, want zowel voor een gezellige lunch als een 
uitgebreid diner weten steeds meer gasten de weg naar Libre te vinden.

Themaavonden: 
Schnitzelparadijs en 
Hamburgerfeest
Libre’s Eeterij staat bekend om 
de gezellige sfeer en smakelijke 
gerechten, maar weet ook te 
verrassen met speciale thema-
avonden. Elke donderdagavond 
verandert de Eeterij in een 
Schnitzelparadijs. Liefhebbers 
kunnen kiezen uit diverse soorten 
schnitzels, geserveerd met friet en 
groenten. Vanaf 3 januari komt 
daar een nieuw thema bij: het 
Hamburgerfeest op vrijdagavond. 
Gasten kunnen zich tegoed doen 
aan heerlijke hamburgers, uiteraard 
ook met friet en groenten. Voor 
degenen die niet van schnitzels of 
hamburgers houden, zijn er altijd 
alternatieven op de kaart.

Dineren in groepsverband: 
gezellig en uniek
Een andere nieuwe toevoeging 
aan het aanbod van Libre’s Eeterij 

is het dineren met groepen. Dit 
avondvullende concept biedt plaats 
aan groepen tot maximaal negen 
personen per tafel, die kunnen 
genieten van een heerlijke maaltijd 
aan grote ronde tafels. Bij mooi 
weer is het zelfs mogelijk om in de 
sfeervolle tuin te dineren.
Er is keuze uit twee menu’s: eentje 
voor €30,- per persoon en een 
uitgebreidere optie voor €35,- per 
persoon, exclusief drank. Wat het 
groepsdiner extra bijzonder maakt, 
is de informele sfeer waarbij gasten 
tussen de gangen door van tafel 
kunnen wisselen. Dit zorgt voor 
een gezellige dynamiek en volop 
gelegenheid om bij te praten. 
Sfeervolle achtergrondmuziek 
maakt de ervaring compleet, zonder 
dat het te luid wordt – perfect voor 
een ontspannen avond.

Reserveer snel!
Heb je zin in een unieke culinaire 
avond of wil je een thema-avond 

bijwonen? Neem dan contact op met 
Sandra en Paul van Libre’s Eeterij. Je 
vindt hen aan de Langenboomseweg 
73 in Mill. Bel voor meer informatie 
of reserveringen naar 0485 47 00 

70, of bezoek de website: www.
cafelibre.nl.

Of je nu komt voor een schnitzel, 
een hamburger of een uitgebreid 

diner met vrienden, bij Libre’s 
Eeterij beleef je gegarandeerd een 
gezellige en smaakvolle avond!
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Tuincentrum van de Hulsbeek in Wanroij kijkt terug en 
naar voren
2024  Het jaar waarin de tuin veel water kreeg. Aan het eind van het 
jaar kijken we met z’n allen terug, we maken oudejaarslijstjes en creëren 
jaaroverzichten. 

Bij ons in de tuinbranche doen we 
dat ook. We kijken terug op een, voor 
de tuin, nat jaar. Mensen hebben 
weinig tot niet van hun tuin kunnen 
genieten. We zijn getrakteerd op 
veel water en daarmee gepaard 
gaande ook veel ongedierte, denk 
aan slakken en muggen. De vijvers 
hadden waterbehandeling nodig 
door het vele regenwater. Kortom, 
helaas niet wat we met z’n alle 
gehoopt hadden. 

Maar goed oudejaarslijstjes 
maken ook weer plaats voor 
nieuwjaarswensen. 
Wensen hebben we met z’n allen 
genoeg. Helaas hebben we niets te 
zeggen over het weer.
Het afgelopen jaar heb je bij 
ons in de winkel weer diverse 
‘kleine’ verbouwingen kunnen 
aanschouwen. We hebben de 
beregeningshoek aangepakt, 
de vijverafdeling uitgebreider 
neergezet, de verlichting en matten 
hebben plaatsgemaakt voor een 
nieuwe kweekhoek. Die is voor het 
eind van dit jaar nog niet klaar. Dit 
lukt pas met de start van het nieuwe 
voorjaar. In de kweekhoek vind 

je alles op het gebied van kweken, 
uiteraard het zaad maar ook een 
muurkas, kweekbakken en alle 
toebehoren. 
Onze collega Ronald heeft dit 
jaar zijn voedingsdeskundige 
certificaat behaald op het gebied 
van hondenvoer. Hierdoor heeft hij 
veel baasjes kunnen voorzien van 
het juiste persoonlijke advies voor 
hun geliefde huisdier. 

Onze foodcorner is uitgebreid. 
We hebben nu voortaan ook 
kleinverpakkingen. Mensen met 
kleine gezinnen, een kleinere 
vriezer, of iemand die eens iets 
anders wil proberen kunnen hun 
hart ophalen bij onze speciale 
kleinverpakkingsvriezer. Van 
Bamischijf tot Zigeunerstick, alles 
is verpakt per maximaal 5 stuks. 
Zodat je niet meteen een grote doos 
hoeft te kopen. 
Uiteraard blijven de 
grootverpakkingen volop 
verkrijgbaar!
Buiten gaan we voor het voorjaar 
nog e.e.a. verzetten. We gaan er 
voor zorgen dat alles er weer tiptop 
uit ziet als het voorjaar begint. 

Wij willen al onze klanten bedanken 
voor het in ons gestelde vertrouwen! 
Fijn dat zoveel mensen onze winkel 
vinden. 

We gaan door met waar we goed 

in zijn, kwaliteit en service op het 
gebied van tuin, vijver en dier. 
We hopen jullie in 2025 wederom 
te mogen begroeten in onze winkel. 
Voor iedereen een fijne jaarwisseling 
en alle goeds voor 2025!

Tuincentrum van de Hulsbeek
Oosteind 1
5446 PM Wanroij
0485 – 45 25 77
info@tuincentrumvandehulsbeek.nl
www.tuincentrumvandehulsbeek.nl

Woonproject Kanderhof Sint Hubert 
Kanderhof, de stip!
Een woonproject opstarten… dat 
doe je niet zomaar. 
Je ziet vooral de stip aan de 
horizon: een woonhof, waar we in 
13 levensloopbestendige woningen 
comfortabel en duurzaam wonen, 
met ieder onze eigen tuin.  
In huizen met uitzicht op een grote, 
openbare tuin en een wadi. Waar 
we genieten van ons eigen stekkie, 
en - als we er zin in hebben - elkaar 
gezellig kunnen ontmoeten in een 
ontmoetingsruimte.

Dat zal onze basis zijn voor goed 
nabuurschap, niet meer en niet 
minder, maar gewoon… met oog 
voor elkaar!

Zo’n woonhof dus, in Sint Hubert…. 
met de naam Kanderhof. 

Die stip in de verte was al in 2023 
gezet!

Maar dan…    

We zijn slechts leken. 
Procesbegeleider De Loods is in de 
arm genomen voor de broodnodige 
deskundigheid.   

We vieren dat we een CPO-
vereniging zijn geworden, want 
dan heb je letterlijk recht van 
spreken. (CPO betekent Collectief 
Particulier Opdrachtgeverschap.)
Begin dit jaar blijkt er een 
projectontwikkelaar die een perceel 
te koop aanbiedt, in Sint Hubert. 

De puzzelstukjes beginnen in elkaar 
te vallen. Samenwerking wordt 
gezocht en gevonden. 

Het stipje begint in 2024 te groeien!

Geïnteresseerden van harte 
welkom
Dan organiseert Kanderhof 
in maart van dit jaar een druk 
bezochte informatieavond. Mensen 
zijn geïnteresseerd. Sommigen 
realiseren zich dat tijd kan vliegen 
en melden zich aan.  

Temeer ook, omdat je zelf nog een 
flinke stem hebt in het proces, in je 
woning, in de groei van je nieuwe 
buurtschap. De sfeer is prettig, al 
zeggen we het zelf.

Nieuwe geïnteresseerden, jong 
en oud, zijn nog steeds van harte 
welkom, om samen met Kanderhof 
de reis naar de stip voort te zetten.

Diverse contacten
Het bestuur van Kanderhof zit 
in 2024 niet stil. Subsidie wordt 
aangevraagd en ontvangen, onze 
website www.kanderhof.nl gaat de 
lucht in.  

Er zijn diverse overleggen met de 
gemeente. Omdat er ook sociale 
huurwoningen in onze buurt 
komen, is er een overleg met 
Mooiland. We worden geïnterviewd 
door de Lokale Omroep Land 
van Cuijk en we ‘interviewen’ zelf 
een vijftal aannemers, zodat de 

projectontwikkelaar straks een 
goede keuze kan maken.  
De stip komt verder in beeld!

CPOVereniging Kanderhof
In juli is de eerste Algemene 
Ledenvergadering! Het project 
wordt uitgelegd en toegelicht, de ins 
en outs van de vereniging besproken. 
Het is een ontdekkingstocht, 
waar af en toe gestruikeld 
wordt, maar het is vooral een 
tocht met veel animo en plezier. 
Intussen gaan we samen inspiratie 
opdoen en kennis vergaren bij 
andere CPO-woonprojecten en 

bij (bouw)bedrijven. In het najaar 
tekent ieder zijn eigen indeling van 
het huis samen met de architect.  
Het wordt concreet, de stip komt 
naderbij.

Koopovereenkomst
We hopen binnenkort een 
koopovereenkomst te kunnen 
ondertekenen voor onze 13 
levensloopbestendige woningen. 
Daar hebben we vele uren aan 
besteed, maar dan hebben we ook 
een geweldige woonplek! 

De stip wordt groots!

Onze toekomst in 2025
Net als bij de meeste films, gaan wij 
helemaal uit van een goede afloop. 
Alle gezette stappen wijzen in die 
richting. En u kunt daaraan nog 
meedoen, als u wil. Volg ons op 
www.kanderhof.nl  

De stip kan uitgroeien tot een spade 
in de grond, 
voor een woonhof, Kanderhof!
Met oog voor elkaar, voor meer 
woonplezier!

We wensen u alle goeds voor 2025!
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Myllesheem, een stichting van en voor alle tijden
De Heemkundekring Myllesheem kijkt vooral terug naar de historie 
van ons dorp Mill, maar vooruit kijken is voor onze stichting ook erg 
belangrijk om het beheer van ons erfgoed te kunnen blijven waarborgen 
in de toekomst.

Het afgelopen jaar 2024 heeft 
Myllesheem vele reguliere 
werkzaamheden uitgevoerd, zoals 
het verzamelen van waardevolle 
gegevens en documenten, 
waaronder bijvoorbeeld de 
digitalisering en archivering van 
bidprentjes. Deze zijn erg belangrijk 
in verband met het in kaart 
brengen van gezinnen, families en 
generaties, hetgeen ook een van de 
werkzaamheden van Myllesheem 

is. Verder namen diverse leden 
deel aan bijeenkomsten van andere 
heemkundekringen in de regio om 
ervaringen en kennis te delen en 
wordt er maandelijks een verhaal in 
De Neije Krant gepubliceerd onder 
de titel “Myllesheem vertelt”. 

Daarnaast hebben wij ook enkele 
specifieke activiteiten gerealiseerd. 
Zo was er gedurende 2 weekenden 
in september in de kerk een 

expositie over het bedrijf van Van 
Hout, die zeer goed bezocht werd. 
Ook verzorgde Myllesheem een 
lezing over de oorlogshandelingen 
in Mill tijdens de Tweede 
Wereldoorlog en de bevrijding van 
ons dorp én gaven zij maandelijks 
voorlichting aan bezoekers 
van kasteel Tongelaar over de 
geschiedenis van dit prachtige 
bouwwerk in al zijn facetten. 
In november is het Kroegenboek 
uitgebracht over de geschiedenis 
van de cafés in Mill, hetgeen door 
het publiek heel enthousiast werd 
ontvangen. Het is een prachtig 
stukje Millse geschiedenis geworden 

met veel informatie en waardevolle 
illustraties. 

De renovatie van de ijskelder 
aan de Oranjeboomstraat is in 
samenwerking met de gemeente 
van Land van Cuijk bijna 
voltooid, waarbij Myllesheem 
zowel een adviserende als een 
uitvoerende rol heeft gespeeld. 
Verder werd door Myllesheem een 
bezwarenprocedure gestart tegen 
de sloop van de woningen in de 
Ir. Ringersstraat en is er bij de 
gemeente een verzoek ingediend om 
deze straat een Monumentenstatus 
als beschermd dorpsgezicht 
toe te kennen. Helaas is dit niet 
gelukt, maar Mooiland moet van 
de gemeenteraad  Myllesheem 
betrekken bij de omgevingsdialoog.

Ook is er dit jaar een begin gemaakt 
met het ontwerp en de ontwikkeling 
van een eigen dorpsvlag, die in 2025 
uitgebracht zal worden. 
Verder gaat Myllesheem in het 
nieuwe jaar markante grafzerken 
inventariseren en met behulp van 
een QR code vastleggen. Daarnaast 
zal er een foto- en filmavond over 
een bepaald thema georganiseerd 
worden en ook de deelname aan 
de hobbymarkt in De Wester staat 
op de planning, zodat Myllesheem 
onder de aandacht van het publiek 
gebracht wordt.

In februari van het nieuwe jaar zal 
als stageproject door derdejaars 
studenten van St. Lucas in Boxtel, 
een vakschool voor creatieve 
talenten, de renovatie van het 
grote glas-in-loodraam uit de 
zijgevel van het kantoor van Van 

Hout uitgevoerd gaan worden. De 
kapotte gebrandschilderde  delen 
worden vervangen en verder wordt 
het geheel opgefrist. Op initiatief 
van Myllesheem is het andere grote 
glas-in-loodraam in de zijgevel van 
de nieuwbouw aangebracht.

In 2026 bestaat onze parochie 700 
jaar en volgend jaar zal er gestart 
worden met de voorbereidingen van 
een boek ter gelegenheid hiervan. 
Veel van de Millse geschiedenis 
zal  verzameld, onderzocht en 
gedocumenteerd moeten worden 
om tot een compleet historisch 
overzicht te komen. Ook zullen 
diverse leden stichting Sporen van 
de Oorlog ondersteunen bij de 
herdenking van de uitbraak van 
de Tweede Wereldoorlog in Mill 
85 jaar geleden. En zijn er plannen 
voor het samenstellen van een 
huizenboek en zal volgend jaar met 
de voorbereiding hiervan een begin 
gemaakt worden.

Verder zal volgend jaar de 
gerestaureerde ijskelder geopend 
worden en wordt de nabije omgeving 
daarvan opnieuw ingericht. 
De vele onderhandelingen met de 
gemeente inzake het verkrijgen 
van een grotere ruimte, zodat de 
stichting kan blijven voldoen aan 
het collectieplan, zijn op niets 
uitgelopen. Toch kijkt Myllesheem  
terug op een succesvol jaar en 
zien ze het nieuwe jaar met veel 
enthousiasme weer tegemoet.  Heb 
je interesse aan één of meerdere 
van deze activiteiten een bijdrage 
te leveren, dan ben je van harte 
welkom. Neem dan een kijkje op 
www.myllesheem.nl

Kom jij fantastische avonturen beleven bij Scouting Mill?
Ken je dat? Buiten is het mooi weer, maar je kind zit het liefste de hele 
dag achter een beeldscherm. Het lijkt wel alsof het woord “buitenspelen” 
niet meer voorkomt in zijn vocabulaire. Daarbij, als hij al buiten gaat 
spelen, is hij het enige kind dat buiten is. Gelukkig is dit gedrag vrij 
makkelijk te veranderen, als je hem leert hoeveel plezier en lol je buiten 
kunt beleven. Maar hoe leer je dit het makkelijkste? Gewoon simpelweg 
door lid te worden van Scouting Mill.

Want bij Scouting Mill komen 
we elke vrijdag bij elkaar met 
leeftijdsgenoten. Elke week leer 
je nieuwe dingen. Net zoals op 
school, maar dan in een natuurlijke 
omgeving. Je leert van elkaar, door 
zelf dingen uit te vinden en door 
de afwisselende activiteiten die de 
leiding aanbiedt. Scouting biedt 
een vriendelijke manier om jezelf 
spelenderwijs te ontwikkelen en je 
zelfvertrouwen te vergroten. Maar 
dan zonder prestatiedrang. Bij 
Scouting kan je op je eigen tempo 
de wereld ontdekken. Even weg van 
alle beeldschermen.

Activiteiten die we aanbieden 
zijn spelen, klimmen, zwemmen, 
wandelen, fietsen, sporten en 
spellen, knutselen, koken, dingen 
bouwen, speurtochten, vuur 
maken. Ook hebben we jaarlijks 
verschillende kampen waar je 
aan deel kunt nemen. En dit alles 
buiten in de natuur. Ook volgen 

we verschillende thema’s zoals 
Halloween, Sinterklaas en Carnaval.
Daarnaast zijn er activiteiten waarbij 
we belangeloos iets goeds doen voor 
onze club of voor de samenleving. 
Denk daarbij aan de jaarlijkse 
flessenactie, het Heitje voor het 
Karweitje en de Dodenherdenking, 
waarbij Scoutingleden in het hele 
land hun bijdrage leveren. Scouting 
draagt graag bij aan een betere 
wereld.  

Onze leden maken niet alleen 
(nieuwe) vrienden voor het leven, 
maar groeien in hun persoonlijke 
ontwikkeling. Al vanaf 5 jaar is er 
bij Scouting heel veel te beleven. 
En hoe ouder je bent, hoe groter 
en uitdagender het avontuur! 
Leden van Scouting Mill vanaf 12 
jaar bezochten afgelopen jaar de 
Ardennen, de oudere leden gingen 
zelfs op reis naar Denemarken en 
Noorwegen.

Als je lid wordt van Scouting 
Mill, dan word je automatisch 
lid van de grootste jeugd- en 
jongerenorganisatie van Nederland 
met meer dan 115.000 leden: 
Scouting Nederland. Ook Scouting 
Nederland biedt uitdagende 
activiteiten en kampen voor de 

Scout die op zoek is naar nog meer 
plezier. 

Dus ben jij (of jouw kind) op zoek 
naar leuke en spannende activiteiten 
om je persoonlijk te ontwikkelen, 
laat je uitdagen en volg 3 gratis 
proeflessen! Neem contact op met 

Lotte via telefoonnummer 06-22 
691 488 als je meer informatie wenst 
of als je je aan wilt melden om eens 
gezellig mee te doen.

Scouting Mill wenst u hele fijne 
Feestdagen en een gezond en 
avontuurlijk 2025!



Van Lunen – Klomp Advies: een nieuwe gezamenlijke 
toekomst in 2025
Per 1 januari 2025 bundelen Van Lunen Advies uit Boxmeer en Klomp 
Advies uit Mill hun krachten onder één naam: Van Lunen – Klomp Advies. 
Deze stap volgt na een succesvolle samenwerking sinds de overname van 
Klomp Advies door GertJan Weijers begin 2023. De nieuwe organisatie 
belooft efficiëntere dienstverlening en meer gemak voor klanten, terwijl 
de vertrouwde service op beide locaties behouden blijft.

Een Logische Samenwerking
Voor Gert-Jan Weijers, die sinds 
2010 eigenaar is van Van Lunen 
Advies, was Klomp Advies geen 
onbekende partij. Hij werkte zelf 
in het verleden in Mill en kende de 
voormalige eigenaren Angela en 
Pedro Klomp al goed. De overname 
betekende niet alleen een uitbreiding 
van de dienstverlening, maar ook 
een groeiende klantenportefeuille 
dankzij de dubbele vestiging in het 
Land van Cuijk.
“We blijven opereren vanuit zowel 
Boxmeer als Mill,” legt Gert-Jan uit. 
“Klanten kunnen gewoon blijven 
binnenlopen op de locatie die 
hen het beste uitkomt. Achter de 
schermen gaan we administratieve 
processen samenvoegen om 
efficiënter te werken. Dat betekent 
voordelen voor onze klanten, 
bijvoorbeeld snellere service en 
betere ondersteuning.”

Groeiende Dienstverlening en 
Sterker Team
Sinds de overname heeft het 
bedrijf niet stilgezeten. Naast 
hypotheken en verzekeringen 
speelt de organisatie ook een rol 
als RegioBank. De combinatie van 

diensten op twee locaties heeft 
bijgedragen aan de groei van de 
klantenkring én het team. Alle 
medewerkers van Klomp Advies 
zijn gebleven, en door de toename 
van klanten is het team zelfs 
uitgebreid.
“We merken dat mensen het 
belangrijk vinden om dichtbij 
huis persoonlijk advies te krijgen, 
vooral als het gaat om geldzaken, 
hypotheken en verzekeringen,” zegt 
Gert-Jan. “Dankzij onze locaties in 
Boxmeer en Mill zitten we altijd in 
de buurt.”

RegioBank of ASNBank?
Een actuele ontwikkeling die Van 
Lunen – Klomp Advies raakt, is de 
aangekondigde reorganisatie van de 
Volksbank, waaronder RegioBank 
valt. Vanaf 2025 zullen alle merken 
onder de naam ASN-Bank vallen, 
en het aantal vestigingen wordt 
waarschijnlijk gehalveerd. Wat 
dit betekent voor de vestigingen 
in Boxmeer en Mill, is nog niet 
duidelijk. Gert-Jan hoopt beide 
maar tenminste minimaal één 
vestiging te behouden en belooft 
klanten hierover op de hoogte te 
houden zodra meer informatie 

bekend is.

Focus op Ondernemers
Naast particulieren weet ook een 
groeiend aantal ondernemers de weg 
naar Van Lunen – Klomp Advies te 
vinden. “We ondersteunen bedrijven 
met financieringsvraagstukken 
en fungeren vaak als 
sparringpartner bij uitbreidings- 
of reorganisatieplannen,” 
vertelt Gert-Jan. “Daarbij 
werken we onafhankelijk, 

zowel voor hypotheken als 
bedrijfsfinancieringen. We zoeken 
altijd naar de beste deal voor onze 
klanten.”

Vertrouwen in de Toekomst
Ondanks de onzekerheden rond 
de transitie van RegioBank naar 
ASN-Bank, kijkt Gert-Jan met 
vertrouwen naar de toekomst. “We 
hebben een geweldig team met ieder 
zijn of haar eigen specialisme. Door 
onze samenwerking te versterken 

en administratieve processen te 
stroomlijnen, kunnen we klanten 
nóg beter helpen. Vertrouwen 
is essentieel in onze branche, en 
daarin stellen we onze klanten nooit 
teleur.”

Namens het hele team wenst Gert-
Jan iedereen alvast fijne feestdagen 
en een gezond en succesvol 2025!
Zie voor meer informatie rond alle 
diensten en mogelijkheden ook 
www.vanlunen-klompadvies.nl
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Platform Toegankelijk Mill werkt aan ergernissen bewoners
Het Platform Toegankelijk Mill doet pogingen om ergernissen bij 
bewoners met de toegankelijkheid van voetpaden en wegen weg te 
nemen. “Dat is niet altijd mogelijk”, aldus het Platform. Er heerst over 
het algemeen een positief gevoel over de samenwerking met de Gemeente 
Land van Cuijk. “Tegelijkertijd moeten wij erkennen, dat de voortgang 
en samenwerking meestal erg stroperig verlopen. Bepaalde beslissingen 
nemen te veel tijd in beslag, de uitvoering laat soms veel te wensen over 
en verschillende beleidsafdelingen van de gemeente werken te vaak 
volledig langs elkaar heen”, vindt het platform. Tijdens het laatste 
overleg op dinsdag, 10 december met de gemeente is dit als algemene 
opvatting benoemd. 

Voetpad Nachtegaalstraat
Zo vroeg het platform naar de 
stand van zaken met betrekking 
tot het herstel van het voetpad 
aan de Nachtegaalstraat. Dit en 
de verbetering van het kruispunt 
Nachtegaalstraat/Kraaiweg hebben 
een absolute prioriteit voor de 
toegankelijkheid en de veiligheid 
van alle inwoners. Hierbij kan men 
ook meteen een rij “geschikte” 
bomen planten. Er is onderzoek 
gedaan naar de staat van de huidige 
bomen. Volgens de gemeente 
hebben deze bomen nog een 
levensduur van vijf tot tien jaar. 
Op het opgebroken voetpad aan 
de Nachtegaalstraat zijn nu vaste 
planten aangebracht. Bij navraag 
bleek onze contactambtenaar van 
de gemeente hiervan niet op de 
hoogte. Buurtbewoners en het 
platform ergeren zich eraan dat 
afdelingen bij de gemeente opnieuw 
langs elkaar heen werken. 

In overheidsbeleid staan de 
veiligheid en toegankelijkheid 
van voetgangers, inclusief mensen 
met een beperking, doorgaans 
voorop. Het platform stelt dat 
dit uitgangspunt is verankerd in 
wetten en richtlijnen die de rechten 
van een mens met een beperking 
beschermen, zoals het VN-verdrag 
inzake de rechten van personen 
met een handicap, dat ook door 
Nederland is omarmd. 
“Wij willen dat de gemeente nu 
eindelijk kiest voor haar meest 
kwetsbare inwoners. Ons advies aan 
de gemeente is, wacht niet langer 
maar handel!”, aldus het Platform 
Toegankelijk Mill.
Oversteek Karstraat over Hoogstraat 
naar Schoolstraat
Het platform heeft met genoegen 
vastgesteld dat de ongelijkheden 
bij het oversteken van de 
Hoogstraat, van de Karstraat naar 
de Schoolstraat, eenvoudig en 

praktisch zijn opgelost. Hierdoor 
kan iedereen nu goed oversteken. 
Achteraf vraagt het platform zich 
af, waarom dit zo lang heeft moeten  
duren.
Daar het zicht van 
verkeersdeelnemers op zowel de 
rotonde als de oversteekplaats 
zeer beperkt is, de oversteekplaats 
zeer dicht bij de rotonde ligt, en 
er op de rotonde 50 km/u gereden 

mag worden, heeft het platform de 
gemeente verzocht  de situatie door 
een verkeersdeskundige te laten 
onderzoeken. Deze kan beoordelen 
hoe de oversteekplaats veiliger 
gemaakt kan worden. 
Schouw
Wethouder David Sólez heeft eerder 
deelgenomen aan de schouw van 
door de bewoners voorgelegde 
ergernissen en beletsels. Ook tijdens 

het laatste overleg op 10 december 
is nadrukkelijk aan de gemeente 
gevraagd om in 2025 slagvaardiger 
en proactiever te werk te gaan. 
Foto: gekniptbykarin-9061: 
“Wethouder David Sölez en 
ambtelijk vertegenwoordiger Ad 
de Kort luisteren naar de uitleg van 
voorzitter Guus Fonteijn tijdens de 
schouw”.
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Mill van Toen: De Schettering 1667
Wekelijks plaatsen we in De Neije Krant en op inmill.nl foto’s en artikelen 
uit het archief van Toon Willems. Dit onder de titel Mill van toen. Hebt u 
ook leuke foto’s voor deze rubriek? Denk aan familie groep of clubfoto’s 
uit het verleden, foto’s van gebeurtenissen in Mill of andere foto’s die 
mooi zijn om te bewaren en publiceren, mail deze naar millvantoen@
gmail.com

Onder den dorpe van Mill in het 
land van Cuyk, gelegen langs de 
boorden van wat vroeger de woeste 
Peel was, staat op het hoogveld 
(hoogveldseweg 27) nabij de 
dorpskern een oude bouwhoeve, 
welke in de volksmond nu nog 
“Den Schettering” wordt genoemd.
De boerderij dankt haar naam aan 
een familie Sc(h)etters, die hier in 
vroegere eeuwen gegoed was.
In de voorgevel van het woonhuis 
prijkt in de gevelankers het jaartal 
A 1667.
De hoeve ligt op enige afstand van 
de openbare weg en er bevindt een 
royale voorhof voor het huis.
In het midden hiervan rijst 
een eeuwenoude majestueuze 
lindeboom op.
In de zomer van het jaar 1982 kwam 
de Schettering nog in het nieuws, 
toen de monumentale schuur die 
vóór het huis stond, door brand 
volledig werd verwoest.
Deze schuur moet zeker het oudste 

deel van de hoeve geweest zijn.
Uit zorgvuldige studie van het pand 
valt af te leiden, dat het woonhuis 
meerdere malen verbouwd is.
Dat het een boerderij met een 
“rijke” geschiedenis is, kun je aan 
het exterieur van het woonhuis 
goed zien.
Boven ramen en deuren (de deur 
heeft oorspronkelijk in het midden 
gestaan) zittien 17e-eeuwse 
ontlastingsbogen met elk 5 
spekstenen.
De topgevel is een zogenaamde 
trap-tuitgevel.
Het huis heeft een gewelfde 
kelderruimte.
Het woonhuis met daaraan vast 
gebouwde  stal is te beschouwen 
als een boerderij van het langgevel-
type.
Alleen het woonhuis , en deze 
tamelijk weelderige ornamenten 
duiden op een voornaam huis.
Ze komen voor bij 
kasteelwoonhuizen, herenhuizen, 

kloostergebouwen en voorname 
stadswoonhuizen.
Overigens zijn deze bogen zeldzaam 
bij boerderijen-woonhuizen.
In het Land van Cuyk is geen enkel 
voorbeeld van gevonden, met 

uitzondering van het poortgebouw 
van het klooster in St. Agatha.
Bron: J. H. M. van der Straaten en 
H. J. E. van de Weem
Foto: Hermsen fotografie

Meer van dit soort foto’s bekijken? 
Bezoek dan de Facebookpagina van 
Toon Willems onder de naam Mill 
van toen.

Gekoesterde ontmoetingen in 2024 en een 
hartverwarmende vooruitblik naar 2025
2024 was een jaar vol verhalen, emoties en waardevolle ontmoetingen. 
Vele families vertrouwden ons in Boxmeer, Cuijk en Gennep, het afscheid 
van hun dierbaren toe. Een taak die wij met zorg en toewijding hebben 
omarmd. In een kwetsbare periode, waarin de leegte en het gemis 
groot zijn, hebben we geprobeerd een warme deken van rust en steun 
te zijn. Samen met families werkten we aan een passend, persoonlijk 
afscheid, om zo het leven van hun geliefden op een bijzondere manier 
te herinneren.

We zijn ook dankbaar voor de 
momenten waarop we families 
mochten verwelkomen op onze 
evenementen. De lentemarkt 
tijdens het plattelandsrondje Land 
van Cuijk bracht jong en oud samen 
op het terrein van Buitenplaats 
Zevenhutten. De familiebrunch 
op Vaderdag bood gezinnen een 
troostrijke en warme plek om 
samen te herinneren én te vieren. 
Met professionals uit de zorgsector 
deelden we waardevolle informatie 
tijdens een cabaretmiddag. 
Daarnaast was er het ontroerende 
In Memoriam concert, waar 400 
bezoekers samenkwamen om troost 
te vinden in de kracht van muziek. 
Een bijzonder hoogtepunt was 
Wereldlichtjesdag, waarbij ouders 
die een kind verloren, hun verhalen 
met ons deelden. Samen staken we 
kaarsen aan in een hartvorm, een 
krachtige herinnering aan hen die 
zo geliefd zijn.
In deze decembermaand richten 
we ons op de kerstgedachte: 
verbinding, steun en herinnering. 
Op al onze locaties bieden we 
families een plek om de mensen die 
ze verloren te eren en met elkaar 
hartverwarmende boodschappen te 
delen. Het ophangen van kerstballen 
en het schrijven van persoonlijke 

berichten zijn niet alleen momenten 
van herdenking, maar ook van 
steun en verbondenheid. Want: 
“Verlies maakt leeg, herinnering 
vult aan, stilte verzacht, en in kracht 
vinden wij onszelf terug.”
Met deze visie blikken we vooruit 

op 2025. Een jaar waarin we er 
voor nieuwe en bekende families 
(opnieuw) zullen zijn. Naast de 
vertrouwde evenementen zoals de 
lentemarkt en het In Memoriam 
Concert, introduceren we nieuwe 
momenten zoals een expositie in 
Boxmeer met het thema “Koesteren” 
en een Dromendag in Gennep. 
Deze activiteiten zijn bedoeld 
om het leven te vieren, nieuwe 
herinneringen te maken en mensen 
samen te brengen in een sfeer van 
warmte en begrip.
Ook in 2025 zullen we meer 
aandacht geven aan ons eigen 

crematorium, gelegen in het 
natuurgebied Zevenhutten in Cuijk. 
Deze plek biedt rust en ruimte voor 
persoonlijke afscheidsdiensten, 
los van verzekeringen of de 
locatie van het eerste moment van 
afscheid. Het crematorium staat 
open voor iedereen uit de regio en 
is een plek waar families in eigen 
tempo afscheid kunnen nemen. 
We nodigen iedereen uit om 
zich te laten informeren over de 
mogelijkheden en beschikbaarheid 
van het crematorium op de door jou 
gewenste dag.
We willen in 2025 blijven doen waar 

we goed in zijn: een steunpilaar zijn 
voor families, met oog voor detail 
en hart voor de gemeenschap. 
Samen werken we aan een plek waar 
herinneringen gekoesterd worden, 
en waar mensen opnieuw de kracht 
vinden om verder te gaan.
Met liefde en zorg kijken we uit naar 
een nieuw jaar vol betekenisvolle 
ontmoetingen en herinneringen. 
Liefs Piet en Bianca Schrijen.
Schrijen Afscheid en herinnering 
Boxmeer | Buitenplaats 
Zevenhutten en crematorium Cuijk 
| Binnenplaats Hanshof Cuijk | 
Uitvaartcentrum Schrijen Gennep.
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Frans Hendriks in vorm bij Bool-biljarttoernooi
Het biljarttoernooi in De Wis voor oudere mannen mag zich nog 
steeds in een grote belangstelling verheugen. Maar liefst 60 deelnemers 
streden half november om de hoogste eer in hun klasse. Hierbij waren 
2 nieuwelingen nl. Harrie van Aanholt en Frans Claassen. De BOOL 
(Biljart organisatie ouderen Langenboom), had weer alle deelnemers 
ingedeeld in 4 groepen, van ongeveer even sterke biljarters. 

Wie mocht er met een vlaai (1e 
prijs), krentenmik (2e prijs) of 
peperkoek (3e prijs) naar huis? De 
meeste caramboles werden bijeen 

getikt door Gerrit Tielemans nl. 
121. Frans Hendriks maakte in één 
partij de meeste caramboles nl. 62 
(Gemiddelde van ruim 4).  Marius 

de Klijn scoorde in één beurt het 
hoogst met 24 caramboles. Van 
alle deelnemers verbeterde Chris 
van den Berg zich het hoogst met 
een score van ruim 193%. In totaal 
speelden 29 biljarters beter dan 
hun gemiddelde, terwijl 28 spelers 
minder presteerden en 1 precies 
zijn aantal haalde. 

Na het vergaren van alle 

uitslagen kwamen de navolgende 
prijswinnaars tevoorschijn:

Groep A:
1. Frans Hendriks 
2. Toon Emons
3. Jan Verstegen

Poule B:
1. Leo van Boxtel
2. Gerard van Bommel

3. Piet Franken/Johan Bardoel

Poule C:
1. Mari Pennings
2. Theo de Veth
3. Wil van Raay
Poule D:
1. Henk van Sambeek
2. Piet van Lith
3. Chris van den Berg

Na het succes van vorig jaar wordt er ook dit jaar een Springkussen Festival 
georganiseerd door de Wester. Vanwege de jaarwisseling vind het dit jaar 
plaats op 30 december, 2 en 3 januari. Op 31 dec en op 1 jan zijn we gesloten. 
Dus zet het vast in de agenda: 30 dec + 2 & 3 jan aan de Havikstraat 1 in 
Mill.

Er zullen andere springkussens zijn 
dan vorig jaar. Ook de stormbaan zal 
anders zijn. Gezien de populariteit 
van de trek rodeo is die weer aanwezig 
net als de limonade kabouter en de 
popcorn. 

De regels zijn ook hetzelfde: Voor 
7,50 euro kunnen kinderen de hele 
dag springen, klimmen en plezier 
maken (op hun sokken, dus zonder 
schoenen). De ouders blijven erbij 
om toezicht te houden. De entree is 

voor ouders/verzorgers en kinderen 
t/m 3 jaar gratis. Wij zorgen ervoor 
dat de ranja aangevuld blijft en dat er 
voor de ouders (en/of grootouders) 
ook iets lekkers te drinken is. De 
kinderen krijgen een stempel en het 
is daardoor mogelijk om tussendoor 
even naar huis te gaan. 

Zijn jullie er ook bij? Het Springkussen 
Festival op 30-12, 2-1 en 3-1 van 10:00 
t/m 16:00 geopend en vind plaats in 
de Wester, Havikstraat 1 in Mill.

Springkussen Festival in de Wester
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Sprankelend kerstconcert van POPkoor Event en Millse 
trompettisten
Hoewel het concert pas om 15.30 uur zou beginnen in de kerk op zondag 
15 december, was het eerste publiek al om 14.00 uur aanwezig om 
een mooie zitplaats te bemachtigen. In het Millse centrum was volop 
bedrijvigheid en met een sfeervolle kerstmarkt met tal van kraampjes en 
met een heuse ijsbaan was er genoeg vertier voor jong en oud. Zowel de 
Kerkstraat als de kerk, waren sfeervol versierd en verlicht. 

Het concert, te bezoeken aan het 
einde van een gezellige dag, was dan 
ook een mooie afsluiting.
Toen het concert begon, zat de kerk 
inmiddels bomvol! Ongelooflijk wat 
een massale belangstelling er was. 
Het koor was blij verrast en stond 
te popelen om te mogen beginnen. 
Het was nu al de vierde keer, dat 
het koor uit Wijchen in de Millse 
kerk een concert verzorgde, met 
gastoptredens van Millenaren Ad 
Goossens en Willem Hermans.
De binnenkomst van het maar liefst 
uit honderd mensen bestaande 
koor was indrukwekkend en 
terwijl zij hun plek zochten kon 
er al geluisterd worden naar het 
nummer Patrona Bavariae, gespeeld 
op trompet door Ad en Willem. Zij 
zouden later, zowel zonder, als met 
koor, nog enkele nummers spelen. 
Zo was er een bijzondere versie van 
‘De Engelbewaarder’ te beluisteren, 
samen met het koor.
Er volgde een zeer afwisselend 

kerstrepertoire, dat met zorg 
was samengesteld, met veel 
nieuwe stukken. Er waren heel 
wat kippenvelmomenten. De 
verrassende arrangementen van 
de muziekstukken waren een 
genot om naar te luisteren. Door 
de kledingkeuze van het koor; wit 
met goud, zilver en glitter stond 
het letterlijk te shinen, wat nog 
eens versterkt werd door de mooie 
lichteffecten in de kerk.
Er waren nog diverse optredens, 
o.a. van een koorlid samen met 
haar dochter, diverse solo’s van 
zangeressen en de mannen van 
het koor zongen een nummer 
van Shakin’ Stevens. Tijdens het 
concert werden nummers ook nog 
ondersteund door prachtige dans 
van danseressen van Dansschool 
Danielle uit Nijmegen en tijdens 
de uitleg van een vertelster over 
de verschillende kerstsymbolen 
werden deze door kinderen getoond 
aan het publiek.

Trees Rutten, de dirigente van het 
koor, bedankte het Millse publiek 
en het kerkbestuur voor de gastvrije 
ontvangst. Pastor James dankte het 
koor voor de komst naar de Millse 
kerk en sprak zijn hoop uit voor een 
vervolg van deze concerten.

Het concert werd gratis 
aangeboden. Uw royale giften 
worden erg op prijs gesteld! Heel 
hartelijk dank daarvoor! Dit biedt 
het koor de mogelijkheid nog vaker 
een optreden in Mill te komen 
verzorgen. 

Namens POPkoor Event nogmaals 
dank voor uw overweldigende 
belangstelling, fijne feestdagen 
gewenst en graag tot ziens in Mill!

Foto Raymond Roelofs

BiblioPlus en gemeenten Land van Cuijk, Bergen en 
Gennep verlengen samenwerkingovereenkomst  
tot eind 2028
BiblioPlus kan in de aankomende 
jaren doorbouwen op de ingeslagen 
weg. De gemeenten Bergen, Gennep 
en Land van Cuijk hebben op 17 
december de samenwerking met 

BiblioPlus verlengd tot eind 2028. 
Deze nieuwe overeenkomst geeft 
de bibliotheek zekerheid. Hierdoor 
kan BiblioPlus de komende jaren 
blijven werken aan het delen van 

kennis en het ondersteunen bij 
taal en digitale vaardigheden. 
Dankzij extra financiering van de 
rijksoverheid wordt de bibliotheek 
toekomstbestendiger.

Zuurstof voor de gemeenschap 
Cyril Crutz, directeur-bestuurder 
van BiblioPlus, is blij met de 
verlenging:
“De afgelopen jaren hebben we 
als bibliotheek veel nieuwe taken 
gekregen. Met dit meerjarige 
fundament kunnen we ons weer 
volledig richten op de inhoud. 
Dit geeft ons rust en focus.” In het 
nieuwe beleidsplan ‘Bibliotheek: 
zuurstof voor de gemeenschap’ 
staan de ambities voor de komende 
jaren. De plannen zijn goedgekeurd 
door de colleges en gemeenteraden.
Bibliotheek als vraagbaak

Wethouder Joost Hendriks 
(Land van Cuijk), voorzitter van 
het overleg over de bibliotheek, 
benadrukt het belang van de 
bibliotheek: “In een steeds digitalere 
en complexere samenleving is 
het belangrijk dat inwoners een 
plek hebben waar ze met vragen 
terechtkunnen. Daarnaast heeft 
de bibliotheek ook een belangrijke 
ontmoetingsfunctie.”

Voorbereiding op aangepaste 
wet
Vanaf 2026 geldt een aangescherpte 
bibliotheekwet (Wsob). Gemeenten 
en de bibliotheek werken samen 

aan de invulling van deze nieuwe 
zorgplicht. De plannen passen 
ook binnen het Nationaal 
Bibliotheekconvenant 2024-2027, 
waarin drie thema’s centraal staan: 
laaggeletterdheid, digitale inclusie 
en leven lang leren. “Je ziet dat 
we in onze regio goed op schema 
lopen in een aantal ambities uit 
het nieuwe bibliotheekconvenant. 
We hebben de afgelopen jaren 
mooie stappen gezet samen met 
BiblioPlus”, benadrukt wethouder 
Frank Pubben. 

Dichtbij de inwoners
BiblioPlus zet extra in op kleine 
kernen. Via huiskamers in dorpen 
wordt een deel van het programma 
voor digitale vaardigheden 
dichterbij gebracht. Dit omvat 
bijvoorbeeld uitleg over DigiD, 
(zorg)apps en internetveiligheid. 
Wethouder Claudia Ponjee zegt 
hierover: “We willen inwoners 
helpen met digitale uitdagingen. 
Ook de Informatiepunten in onze 
bibliotheken blijven een groeiend 
succes. Mensen weten ons steeds 
beter te vinden voor hulp.”



   kernendemocratie: samenwerken  
aan een mooi Land van Cuijk 

KernenCV’s
De KernenCV’s zijn belangrijk voor het maken 
van plannen en ideeën om de leefbaarheid 
in de dorpen te verbeteren. Soms worden 
ze omgezet in dorpsplannen, andere keren 
leiden ze tot ideeën van inwoners. Ook voor 
de gemeente zijn de KernenCV’s een nuttige 
bron van informatie voor het maken van visies 
of plannen. Je kunt alle KernenCV’s vinden op 
ons digitale platform Onslandvancuijk. 

Goede ideeën van inwoners om de leefbaarheid  
te verbeteren, kunnen in aanmerking komen voor  
financiële steun. Voor elk dorp en elke wijk (het  
gebied van de dorps- of wijkraad) is er elk jaar  
een subsidie van 7.500 euro beschikbaar.

Waarvoor is deze subsidie bedoeld?
Deze subsidie heeft als doel de leefbaarheid in de 
dorpen en wijken te vergroten. Ook kan het budget 

bijdragen aan het behalen van de doelen in de 
KernenCV’s. De subsidie kan hierbij helpen.

Wie kan deze subsidie aanvragen?
Iedere inwonersgroep, stichting (niet-commercieel) 
of vereniging die een goed idee heeft om de leef-
baarheid te verbeteren, kan een aanvraag indienen. 
Voor elk dorp of elke wijk (het gebied van een dorps- 
of wijkraad) is maximaal 7.500 euro beschikbaar. De 
aanvragen worden behandeld op volgorde van bin-
nenkomst. Je kunt elk jaar subsidie aanvragen van  
1 januari tot 1 november.

Toegekende subsidies van dit jaar
Verschillende verenigingen, groepen en wijk- en 
dorpsraden hebben dit jaar gebruikgemaakt van 
deze subsidieregeling. Bij de beoordeling werd geke-
ken naar het maatschappelijk belang van het idee en 
of het op draagvlak kon rekenen (meerdere mensen 
moeten het een goed idee vinden). Op het moment 
van schrijven hebben al ruim 60 initiatieven een  
subsidie gekregen. Benieuwd naar de aanvraagmo-
gelijkheden en de toegekende subsidies voor jouw 
kern? Kijk op www.ons.landvancuijk.nl 

Een mooi voorbeeld uit de  
praktijk: Succesvol evenement 
Melting Pot brengt buurt samen
Op zondag 2 juni 2024 werd het Lavendelplein in de 
Cuijkse wijk Heeswijkse Kampen omgetoverd tot een 
intercultureel feest. Het evenement Melting Pot, bedacht 
door een groepje wijkbewoners, bracht mensen uit de 
buurt bij elkaar om elkaars culturen te leren kennen.

Bezoekers genoten van een divers programma met mu-
ziek, dans, springkussens en een proeverij van gerechten, 
gemaakt door en voor bewoners. Het zonnige weer en 
de inzet van enthousiaste vrijwilligers zorgden voor een 
geslaagde dag vol verbinding en gezelligheid.

Gebiedsteams
Voor iedere kern is er een gebiedsteam dat bestaat uit een gebiedsmakelaar en een gebiedswethouder.  
Zij vertegenwoordigen de gemeente Land van Cuijk in de kernen. De gebiedsmakelaars zijn de verbindende 
schakel tussen de gemeente en alle inwoners en (maatschappelijke) organisaties uit de kern. De gebieds- 
makelaar beoordeelt de subsidieaanvragen van zijn of haar kern. Je kunt bij ze terecht met vragen en ideeën 
over jouw woon- en leefomgeving. De gebiedsmakelaar gaat niet over individuele gevallen over bijvoorbeeld 
woningbouw of meldingen over de buitenruimte, deze meldingen gaan via de MijnGemeente app.

Benieuwd wie jouw gebiedsmakelaar is? 
Kijk voor het overzicht op 
www.gemeentelandvancuijk.nl/
gebiedsteams

of scan de QR-code:

Denk digitaal mee via  
ons.landvancuijk.nl

We vinden het heel fijn als je meedenkt over 
projecten of beleid in jouw dorp of wijk. Dat kan 
fysiek via een bijeenkomst of bijvoorbeeld via 
een vragenlijst. Om het je nog makkelijker te 
maken om mee te denken, hebben we daar-
naast ook de website ons.landvancuijk.nl. 

Op dit moment is de website volop in ont-
wikkeling. Onder de kop ‘Mijn kern’ vind je van 
jouw dorp of wijk de meest actuele informatie. 
Je vindt hier naast de projecten waar je op 
dit moment over mee kunt denken, ook het 
KernenCV en het overzicht met toegekende 
subsidies terug.

Ons Land van Cuijk bestaat uit 33 kernen, elk met een eigen karakter. In veel dorpen 
en wijken ontstaan mooie initiatieven, waar bewoners samen werken aan de toekomst 
van hun dorp. Dit is de kracht van de kernendemocratie: samen zorgen we voor sterke 
dorpen en wijken.

Voor elke kern is er een KernenCV gemaakt, waarin we de sterke en zwakke punten van 
het dorp beschrijven. We kijken naar wat er ontbreekt en waar we samen aan moeten 
werken. Dit helpt ons om gerichte stappen te zetten en samen het verschil te maken.

Op deze pagina staan enkele inspirerende voorbeelden van initiatieven 
die in de kernen zijn ontstaan. Deze initiatieven laten zien hoe inwoners 
zelf de handen uit de mouwen steken. De gemeente ondersteunt dit 
proces, maar de kracht komt echt uit de kernen zelf.

Door samen te werken, kunnen we van Land van Cuijk een plek maken 
waar iedereen zich thuis voelt en waar we de toekomst gezamenlijk 
vormgeven.

Hieronder nog twee mooie voorbeelden. Het overzicht van alle initiatieven vind je op ons.landvancuijk.nl 

Vanaf 1 januari aanvragen; 
7.500 euro voor ieder dorp en iedere wijk

Voetbalveld avontuurlijke leertuin KC ’t Loont Overloon Deelkast basisschool Het Telraam Oeffelt
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Laat nekpijn achter in 2024:  
FysioSupport helpt u weer in beweging!

Nekpijn staat in de top 3 van meest 
voorkomende klachten van het 
bewegingsapparaat wereldwijd. 
Ongeveer 70% van alle mensen 
ervaart tijdens hun leven een 
vorm van nekpijn. Gelukkig gaat 
bij de meeste mensen deze nekpijn 
vanzelf weer over, maar helaas 
niet bij iedereen. De oorzaak 

van nekpijn is vaak moeilijk te 
achterhalen. Er zijn verschillende 
factoren die een rol kunnen spelen, 
zoals zittend werk, overbelasting, 
een verminderde nachtrust, 
spanningen, of een ongeval. Ook 
leeftijdsgebonden veranderingen 
kunnen bijdragen aan nekpijn.   
Klachten die mensen ervaren 

kunnen variëren. De pijn kan 
aanwezig zijn in nek, maar kan ook 
uitstralen naar de schouders of de 
armen. Sommige mensen hebben 
daarbij last van hoofdpijn en/of 
duizeligheid. 

Hoe kunnen we helpen bij pijn 
in de nek?

Bij FysioSupport begrijpen we de 
complexiteit van nekpijn en bieden 
we gespecialiseerde behandelingen 
om uw klachten te verlichten en 
het activiteitenniveau te verbeteren. 
Aan de hand van een gesprek over 
de klachten en een lichamelijk 
onderzoek worden de klachten 
en beperkingen in kaart gebracht, 
gevolgd door een behandelplan op 
maat. Er zijn verschillende behandel-
mogelijkheden, afhankelijk van de 
factoren die mogelijk een rol spelen. 
In veel gevallen kunnen adviezen 
en specifieke oefeningen de pijn al 
verminderen. Soms wordt manuele 
therapie hieraan toegevoegd.  

Een manueeltherapeut is een 
gespecialiseerd fysiotherapeut, met 
extra kennis en kunde van rug- en 
nekklachten.

Afspraak maken?
Voor mensen met nekpijn 
biedt FysioSupport in Mill 
gespecialiseerde zorg. Wij helpen 
u met effectieve behandelingen en 
oefenprogramma’s om de nekpijn te 
verlichten. Hebt u last van uw nek? 
Blijf er niet mee rondlopen, maar 
maak eenvoudig online een afspraak 
via de website www.fysiosupport.
com of bel naar 0485-470166.  

De ZorgSchakel Sint Hubert en Werkgroep 80 jaar 
Bevrijding Sint Hubert ontvangen kerstpakket van CDA 
Land van Cuijk
Met veel trots en dankbaarheid ontvingen De ZorgSchakel Sint Hubert 
en de Werkgroep 80 jaar Bevrijding Sint Hubert een kerstpakket van 
het CDA Land van Cuijk. Inwoners van de gemeente Land van Cuijk 
konden dit jaar een stichting of vereniging nomineren die zij een blijk 
van waardering gunnen voor de toewijding en inzet van de vrijwilligers. 
Het CDA Land van Cuijk heeft vervolgens deze twee mooie initiatieven 
uit Sint Hubert beloond met een kerstpakket.

ZorgSchakel Sint Hubert heeft 
zich het afgelopen jaar weer met 
vele vrijwilligers ingezet om 
ontmoeting tussen inwoners te 

stimuleren en bij te dragen aan 
het welzijn van de inwoners van 
het dorp. Er worden veel diverse 
activiteiten georganiseerd. Denk 

hierbij aan creatieve workshops, 
het Eetpunt, optredens, 
fietstochten, lunchbijeenkomsten 
en activiteiten in samenwerking 
met de Basisschool. Maar ook 
biedt de ZorgSchakel een gezellige 
ontmoetingsplaats voor een praatje 
met een kopje koffie. Veel inwoners 
in het dorp zijn dankbaar voor 
de inzet en het enthousiasme van 
alle vrijwilligers en hebben het 
team van ZorgSchakel Sint Hubert 
aangedragen voor een kerstpakket. 
“Dit warme gebaar betekent veel 
voor ons en onze vrijwilligers. Het 
geeft ons een extra steuntje in de 
rug om ons ook de komende jaren 
in te blijven zetten voor de inwoners 
van ons prachtige dorp”, aldus Ed 
Derks, voorzitter ZorgSchakel Sint 
Hubert.

Werkgroep 80 jaar Bevrijding Sint 
Hubert heeft afgelopen maanden 
samen met (oud)inwoners van 
Sint Hubert gewerkt aan een 
Vrijheidskunstwerk in het kader 
van 80 jaar Bevrijding. Veel 
inwoners, jong en oud, kwamen op 
een groot aantal avonden samen 
om hun creativiteit aan te wenden 
om op een glasplaatje hun idee van 
vrijheid te uiten.  Daarnaast werd 
aan 10 inwoners van Sint Hubert, 
die de oorlog hebben meegemaakt, 
gevraagd hun herinneringen 

aan de Tweede Wereldoorlog 
en de bevrijding te delen. Deze 
verhalen zijn vastgelegd op beeld 
en geluid. Het kunstwerk wordt 
feestelijk onthuld op maandag 
5 mei 2025. Aansluitend wordt 
er voor 350 inwoners een gratis 
Vrijheidsmaaltijd georganiseerd. 
Agnes Litjens-Van Tienen vroeg 
als inwoonster van Sint Hubert het 
kerstpakket aan voor de werkgroep:  
“het is een grandioos mooi project 
geworden, waar honderden 
inwoners aan mee hebben gewerkt. 
Het kunstwerk is echt iets van 

onze inwoners geworden. Super! 
Ze hebben als werkgroep echt een 
kerstpakket verdiend.”

De kerstpakketten werden met 
veel enthousiasme overhandigd 
aan beide groepen. Het CDA Land 
van Cuijk benadrukte tijdens de 
overhandiging dat de inzet van 
ZorgSchakel Sint Hubert en de 
Werkgroep 80 jaar Bevrijding niet 
onopgemerkt is gebleven. Beide 
groepen werden geprezen voor hun 
waardevolle bijdrage aan het sociale 
en culturele leven in Sint Hubert.
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Traditioneel kapelconcert van Reel 
to Real zondag 29 december in de 
Mariakapel in Mill

Sinds jaren brengt de Millse band Reel to Real onder veel belangstelling 
licht en vrolijkheid in de laatste dagen van december met hun 
Kapelconcert in de 12eeeuwse Mariakapel in Mill.  Een mooi moment 
om iedereen muzikaal een gelukkig 2025 te wensen en jullie van harte 
te ontvangen in de oude kapel in Mill, op zondag 29 december om 20.00 
uur, gratis toegankelijk, donatie is welkom, wel graag even aangeven dat 
je komt via reeltorealmill@gmail.com

Reel to Real bestaat uit Frans 
Heijs (gitaar en contrabas), 
Marcel Peters (zang, tenor banjo, 
mondharmonica, gitaar) en broer 
Ronald Peters (zang, accordeon, 
gitaar en fluiten). Ze spelen al 
vele jaren Ierse volksmuziek, die 
met name bekend is van feest- 
en kroegmuziek en ze treden 
regelmatig op samen met sopraan 
Esther Croezen (bekend van Esther 
Croezen en Cecile van Duinhoven, 

optredens met Rood). 
Dit concert omvat weer een 
speciale set met nieuwe nummers 
en eigen nummers die qua muziek 
geïnspireerd zijn op de Ierse muziek. 
Daarbij zal ook Esther Croezen te 
horen zijn. Natuurlijk spelen ze 
ook een aantal nummers van de cd 
KAPELCONCERT 2019 omdat die 
zo mooi klinken in de Mariakapel.
Ronald, Marcel, Frans en Esther 
van Reel to Real wensen iedereen 

die dit leest nu al een heerlijke 
kerst en een gelukkig 2025. De 
mensen die het jaar muzikaal 
willen uitluiden, zijn van harte 
welkom op ons kapelconcert in 
de oude kapel in Mill, op zondag 
29 december om 20.00 uur, gratis 
toegankelijk, donatie is welkom, wel 
graag even aangeven dat je komt via 
reeltorealmill@gmail.com

De cd KAPELCONCERT 2019 
is nog steeds te koop. Met de 
aankoop van CD wordt het werk 
van HoPe ondersteund. De CD 
kost € 15,- en is te bestellen via 
e-mail reeltorealmill@gmail.com of 
telefonisch via 06 232 211 69.

Opnieuw 
oliebollenverkoop 
voor het goede doel

Ook dit jaar gaat het team van Piets Challenge met o.a. Millenaar van 
het jaar 2023 Mat van Sambeek oliebollen bakken voor het KWF. We 
willen weer zoveel mogelijk geld inzamelen om met een mooi bedrag deel 
te kunnen nemen aan Alpe d’HuZes 2025.

Onze kraam staat van 28 tot en met 
31 december weer op het plein voor 
de Morgenzon in Zeeland. Maar dit 
jaar staan we daar niet alleen; samen 
met Herberg d’n Brouwer gaan we 
er een echt Zellands Winterfest van 
maken, met een programma voor 
jong en oud. En dit alles vanuit een 
groot en verwarmd koerscafé dat 
gerealiseerd wordt op het plein.
Houd de sociale media in de gaten 
voor alle activiteiten.
U kunt de bestelling voor de 
oliebollen nu al doorgeven, mail 

dan naar pietschallenge@gmail.com
Misschien bent u niet in 
de gelegenheid om naar de 
Oliebollenkraam te komen of een 
bestelling te doen? En wilt u ons toch 
steunen? Doneer dan rechtstreeks 
op het rekeningnummer NL50 
RABO 0302 0925 60 t.n.v. Stichting 
Piets Challenge. Onder vermelding 
van ‘Oliebollenkraam 2024’.

Alvast hartelijk bedankt! En vooral, 
héél graag tot ziens bij het Zellands 
Winterfest!

Millie & Hubert Langenoord

Medio januari opent kapsalon 
“Saher” aan de Stationsstraat 
no. 10 in Mill. Voordat U denkt, 
alweer een kapper, het betreft 
hier een verhuizing. De eigenaar 
Khayri  Mourad knipt namelijk al 
enkele jaren als zelfstandige kapper 
in de salon “Mooi van Hier”in 
Wilbertoord. Met de vestiging in 
Mill verwezenlijkt hij zijn grote 
droom van een eigen zaak.

In 2014 kwam Khayri vanuit Irak 
naar Nederland. Khayri spreek je 
uit als Geeri.
In Irak had hij 14 jaar lang een eigen 
kapperszaak met zijn broer. De 
kapsalon heette daar ook “Saher”, 
naar zijn overleden neef. 
Zijn volk werd bedreigd door 
Sadam Hoessein en I.S.. Hij moest 
vluchten en belandde na een zware 
reis in Nederland. Hij kreeg een 
verblijfsvergunning en kwam in St. 
Hubert te wonen. Voortvarend als 
hij is ging hij werken in de logistiek 
in Cuijk.

Maar het bloed kruipt waar het niet 
gaan kan, hij wilde eigenlijk zijn vak 
uitoefenen. Toen kwam er aanbod 
om een stoel te huren in Wilbertoord. 

Een nieuwe kapsalon vestigt zich in Mill!
Inmiddels ook Nederlander 
geworden, bouwde hij daar een goede 
naam en een regionale klantenkring 
op. Hij vertrouwt erop dat zijn 
klanten hem volgen naar zijn mooie 
ruime zaak aan de Stationsstraat 10 in 
Mill.(voorheen Optiek Paul van den 
Dries).
Khayri Mourad is een gepassioneerd 
kapper en barbier. Hij combineert 
traditionele technieken met 
moderne stijlen en biedt 
persoonlijke aandacht aan elke 

klant. 
Wassen, knippen, kleuren, scheren, 
baardverzorging, verwijderen van 
oor- en neusharen. Epileren van 
wenkbrauwen met een touwtje, 
ook voor dames, behoren tot de 
mogelijkheden.
Alle informatie is te vinden op de 
website van kapsalon “Saher” via 
www.kapsalonsaher.nl. Hier vindt 
U ook de tarieven en kunt U een 
afspraak maken. Verder op telefoon 
06-86151291.
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Coldplace en @SheeranTribute zondagavond 29 december 
live in Theater Myllesweerd
Beleef een avond vol geweldige muziek met deze twee toptributebands! 
Op zondagavond 29 december brengt Theater Myllesweerd in Mill een 
onvergetelijke show. De avond begint om 20.30 uur, en de deuren openen 
om 20.00 uur. Tickets kosten €25, en zijn eenvoudig online te bestellen 
via www.myllesweerd.nl.

Coldplace
Coldplace, opgericht door en 
voor Coldplay-fans, komt uit het 
Engelse Grimsby, een charmant 
vissersstadje aan de noordkust van 
Engeland. Tegenwoordig wordt 
deze band gezien als dé nummer 
één Coldplay-tributeband ter 

wereld. Sinds 2017 hebben ze al 
honderden optredens verzorgd in 
20 verschillende landen, waaronder 
op grote Nederlandse festivals zoals 
Bospop, Paaspop en Huntenpop.
Wat Coldplace uniek maakt, is 
dat ze niet alleen de muziek van 
Coldplay perfect weten te vertolken, 

maar ook volledig in de huid 
kruipen van de iconische band. Van 
authentieke instrumenten en visuals 
tot de onmiskenbare magie die 
Coldplay zo geliefd maakt. Zanger 
Shane Crofts lijkt qua stemgeluid 
verbluffend veel op Chris Martin, 
en de band zorgt ervoor dat de 
hits met oog voor detail worden 
gebracht – een indrukwekkende 
prestatie gezien Coldplay’s unieke 
sound.
Bereid je voor op een set vol 
klassiekers: van het emotionele 

“Yellow”, het dansbare “Sky Full 
of Stars”, tot het epische “Viva la 
Vida”. Een avond vol knallende hits 
gegarandeerd!

@SheeranTribute
Dompel jezelf onder in de muziek 
en carrière van Ed Sheeran met deze 
unieke tribute show. Rudy Baxter 
brengt Ed’s grootste hits tot leven 
met enkel zijn gitaar, stem en een 
loopstation. Deze indrukwekkende 
performance vangt de veelzijdigheid 
en energie van Ed Sheeran’s werk en 

neemt je mee op een muzikale reis. 
Hits als “Shape of You”, “Perfect” 
en “Thinking Out Loud” komen 
allemaal voorbij tijdens deze 
betoverende avond.

Praktische informatie
Tickets voor deze avond kosten 
slechts €25,- en kunnen direct 
online worden besteld via www.
myllesweerd.nl. Liever persoonlijk 
aanschaffen? Dat kan aan de balie 
van Myllesweerd, Kerkstraat 3 in 
Mill.

Film De Grinch 
vrijdagmiddag 3 
januari in Filmhuis Mill
Vrijdagmiddag 3 januari draait in Filmhuis Mill de film de Grinch. 
Een mooie activiteit voor in deze kerstvakantie voor de jeugd. Deze 
Nederlands gesproken film start om 14.00 uur en tickets kosten 7,50 
euro. Reserveer deze direct online via www.myllesweerd.nl of haal ze op 
bij Myllesweerd aan de Kerkstraat 3 in Mill. 

De Grinch is de achtste 
animatiefilm van Illumination 
en Universal Pictures, de makers 
van o.a. de Verschrikkelijke Ikke 
films, Minions, Huisdiergeheimen 
en Sing. Dit bekende kerstverhaal 
van Dr. Seuss vertelt over een 
mopperkont die van plan is om het 
kerstfeest te stelen, maar op andere 
gedachten wordt gebracht door 

het vrolijke meisje Cindy-Lou die 
juist dol is op kerst. Dit herkenbare 
verhaal over de magie van kerst is 
zowel grappig, hartverwarmend en 
een visueel feestje.

Meer weten over de films en 
theatershows in Myllesweerd? 
Check de agenda op www.
myllesweerd.nl

11Plussersmiddag vol muziek, 
vermaak en gezelligheid voor alle 
medioren en senioren in Mill
Stichting Carnaval Mill organiseert ook dit seizoen weer een gezellige 
middag speciaal voor medioren en senioren uit Mill. Deze zal gehouden 
worden op donderdagmiddag 6 februari en de kaartjes zijn zolang de 
voorraad strekt af te halen a 7,50 euro bij de balie van Myllesweerd aan de 
Kerkstraat 3 in Mill. Naast een programma vol muziek en entertainment 
is er voor elke bezoeker een gratis kopje koffie of thee bij binnenkomst en 
aan het einde van de middag een lekker worstenbroodje.

De 11Plussersmiddag start op 
donderdag 6 februari om 13.30 uur 
in de tot Gèrmestal omgebouwde 
theaterzaal van Myllesweerd. De 
muzikale omlijsting is deze middag 
in handen van Jos Driessen. Er kan 
dan dus zowel gedanst worden als 

gezellig met elkaar buurten. Tijdens 
het programma wat tot 17.00 uur zal 
duren zijn er diverse optredens die 
ook op de Millse pronkzittingen van 
7, 8 en 9 februari te zien zullen zijn. 
Zo zal Maarten van Tienen een buut 
doen, treden Jut en Jul op en is er nog 

een speciaal verrassingsoptreden. 
Ook alle carnavalshoogheden 
van dit carnavalsseizoen zijn 
deze middag uiteraard aanwezig. 
Het belooft weer een meer dan 
gezellige middag te worden voor 
alle ouderen in Mill, maar uiteraard 
zijn ook ouderen uit de omliggende 
dorpen van harte welkom die van 
een gezellige en feestelijke middag 
houden. Presentatie is in handen 
van Ad Heijs.

Meer weten over carnaval in Mill? 
Zie www.germelaand.nl
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Stichting Kinderfeesten Mill blikt terug
Het jaar 2024 is voor onze Stichting Kinderfeesten Mill weer een 
bijzonder jaar geweest, waarin we met veel enthousiasme en energie 
onze terugkerende activiteiten hebben georganiseerd. 

We trapten dit jaar niet af in 
het voor ons gebruikelijke 
Aldendrielpark, maar in de Albert 
Heijn. Hier konden de kinderen 
kleuren, geschminkt worden en wat 
lekkers krijgen. Dat allemaal met 
als doel zoveel mogelijk B’tjes op te 
halen tijdens de verenigingsactie. 
Ontzettend positief verrast door de 
aantallen en dus ook de steun die 
we hebben gekregen! 

Ook Koningsdag was voor ons 
niet volgens het vaste recept. Dit 
keer met nieuwe ingrediënten en 
gezamenlijk met verschillende 
stichtingen en verenigingen om er 
een feest voor jong en oud van te 
maken. Natuurlijk kregen wij de eer 
om de activiteiten voor de kinderen 
te organiseren, want uiteindelijk 
draait voor ons alles om hen. Door 
de extra ruimte in de tent konden 
we de jeugd laten kennismaken met 
het in Mill alom bekende zitvoetbal. 
Het was nog even afwachten of de 

jeugd van tegenwoordig hier op zat 
te wachten maar er zijn toch aardig 
wat balletjes getrapt.

Veel tijd om bij te komen hadden we 
niet want de bouwweek was vroeg 
dit jaar. Dit jaar geheel in het thema 
“onderwaterwereld” waar we ruim 
260 guppen mochten verwelkomen. 
En dat water was maar wat welkom 
want we werden getrakteerd op drie 
dagen zon. Bij de kijkavond leken 
donkere wolken boven de gebouwde 
hutten roet in het eten te gaan 
gooien. Code oranje was niet voor 
niets van kracht en maatregelen 
waren getroffen. Na drie dagen en 
twee avonden vol vertier ontstaken 
we een uurtje eerder dan anders het 
vuur om de bouwweek tot zijn einde 
te laten komen. Dat was niet zonder 
reden want Oranje speelde in de 
halve finale tegen Engeland. Helaas 
wisten zij Engeland niet voldoende 
het vuur aan de schenen leggen om 
de finale te bereiken.

SKM had wel nog een grande finale. 
Namelijk de intocht van Sinterklaas. 
Altijd weer spannend of hij ook weer 
ons mooie dorpje weet te vinden. 
Achteraf bleek de spanning voor 
niets en was hij gewoon eventjes 
aan het schuilen voor de hagelbui. 
We konden Sint verwelkomen 
in een iets ruimere opzet en ook 
zaten we ruim in vrijwilligers door 
de vele ‘blauwe shirtjes’ (zoals wij 
ze noemen) die ons zijn komen 
helpen. Dit alles heeft bijgedragen 
aan een geslaagde intocht.

De goedheiligman vertelde ons 
nadien dat we allen trots mogen 
zijn op onze club vrijwilligers. En 
dat zijn we!

Mocht jij nog op zoek zijn naar 
een goed voornemen voor 2025 
en lijkt het je leuk om deze club 
enthousiastelingen te versterken of 
te helpen door af en toe de handen 
uit de mouwen te steken? Stuur 
dan nu een mailtje naar  info@
kinderfeestenmill.nl

Burgemeester voor de klas in Mill
Donderdag 19 december bracht burgemeester Marieke Moorman van 
de gemeente Land van Cuijk een bezoek aan het Merletcollege in Mill. 
Deze gastles was de laatste van een reeks bezoeken aan alle middelbare 
scholen in het Land van Cuijk, waarbij de burgemeester leerlingen 
betrekt bij belangrijke gemeentelijke thema’s.

Die ochtend ging zij in gesprek met 
de leerlingen van de derde klas over 
haar rol en verantwoordelijkheden 
binnen de gemeente. Dit bood de 
leerlingen een unieke kans om meer 
te leren over het gemeentebestuur 
en de taken van de burgemeester.
De bijeenkomst begon met een 
introductie, waarin de burgemeester 
zichzelf voorstelde en de leerlingen 
betrok door hen vragen te stellen, 
zoals: “Hoeveel plaatsen telt onze 
gemeente?”, “Hoeveel inwoners 
hebben we?” en “Waar staat ons 
gemeentehuis eigenlijk?” Deze 
interactieve start zette de toon voor 
een boeiende en leerzame sessie.

Daarna volgde een uitleg over het 

gemeentebestuur. De burgemeester 
legde uit hoe het college van 
burgemeester en wethouders 
(B&W) werkt, wat de taken van 
de gemeenteraad zijn en hoe een 
wethouder of raadslid in functie 
komt. Ook termen als ‘portefeuille’ 
kwamen aan bod, waarbij de 
burgemeester verduidelijkte dat 
dit verwijst naar de specifieke 
verantwoordelijkheden van een 
wethouder.

De burgemeester lichtte vervolgens 
haar eigen rol toe. Ze is voorzitter 
van zowel de gemeenteraad als 
het college van B&W en draagt 
de verantwoordelijkheid voor 
de openbare orde en veiligheid 

binnen de gemeente. Aan de hand 
van actuele casussen, zoals de 
landelijk bekende Carmeting in 
Cuijk, maakte ze haar rol concreet. 
Ook de jaarlijkse doortocht van 
de Nijmeegse Vierdaagse door de 
gemeente kwam ter sprake, waarbij 
ze de leerlingen vroeg hoe zij zouden 
handelen in een crisissituatie, zoals 
paniek in een menigte.

Tot slot werd de vuurwerkdiscussie 
besproken. Dit bleek een hotitem te 
zijn! De burgemeester legde uit dat 
de gemeente momenteel bezig is met 
het verzamelen van meningen over 
vuurwerk tijdens de jaarwisseling, 
en vroeg ook de leerlingen 
naar hun visie op zaken als een 
vuurwerkverbod, vuurwerkvrije 
zones en vuurwerkshows. De 
leerlingen kregen volop ruimte om 
hun mening te geven en vragen te 
stellen.

Gezocht: Coördinator 
Hartstichting voor de 
Goede Doelen Week in 
Mill (vrijwilligerswerk)

Wil jij je ook inzetten voor een 
gezond hart voor iedereen? Help 
dan mee met de jaarlijkse Goede 
Doelen Week in Mill, en maak het 
verschil voor de Hartstichting en 
andere Goede Doelen!

Ieder jaar gaan 200 enthousiaste 
collectanten op pad om geld voor 
verschillende Goede Doelen in te 
zamelen. In 2025 vindt de Goede 
Doelen Week plaats van 7 t/m 11 
april. 
Om als Hartstichting te kunnen 
blijven deelnemen aan deze 
collecteweek zoeken we een 
vrijwillige coördinator voor o.a. 
deze taken:
· Contact onderhouden met eigen 

groep collectanten
· Coördineren van de looproutes
· Voorbereiden en uitdelen van 

collectematerialen

· Deelnemen aan inname-avonden 
om het opgehaalde geld samen in 
ontvangst te nemen.

· Onderhouden van contact met 
de Hartstichting over de Goede 
Doelen Week

Je kunt uitgaan van een 
tijdsbesteding van maximaal 10 uur 
per collectejaar.

Ben jij die enthousiaste coördinator 
die het verschil wil maken? Neem 
dan snel contact op voor meer 
informatie of om je aan te melden 
via vrijwilligers@hartstichting.nl
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Weekboeket voor 
Everistha en Ed Derks 
in Sint Hubert

Het laatste Weekboeket van 2024 ging naar Everistha en Ed Derks in 
Sint Hubert. Hun kinderen Rian, Mark en Jeroen vroegen het voor ze 
aan. Ze schreven o.a.: “Ons pap en mam staan altijd klaar voor ons 
allemaal. Iedere dinsdag passen ze op alle 6 de kleinkinderen. Niet alleen 
de kleinkinderen maar ook de hondjes zijn altijd welkom. Ons mam 
doet erg veel voor Oma, een potje kaarten, wandelingen, dierentuin of 
gewoon een bakkie koffie. Mam is dus regelmatig in de Aldenhorst te 
vinden. Ons pap hoeven we maar te bellen voor een klusje en hij maakt 
het. Zoals de kleinkinderen zeggen; onze opa kan alles maken. Ook zijn 
ze beide actief bij de ZorgSchakel in Sint Hubert.”

Al 17 seizoenen lang bezorgen 
wij elke week een prachtig boeket 
bloemen bij iemand in Langenboom, 
Mill, Sint Hubert of Wilbertoord. 
U kunt helpen bepalen wie dit 
bijzondere gebaar verdient! Heeft 
u iemand in gedachten die wel eens 
in het zonnetje gezet mag worden? 
Laat het ons weten!
U kunt uw aanvraag indienen via 
onze website www.weekboeket.

nl of stuur een briefje naar: 
Weekboeket, Beatrixstraat 13, 5451 
ZB Mill.
Vergeet niet het adres en 
telefoonnummer van uw kandidaat 
én uw eigen gegevens te vermelden. 
Wie weet verrassen wij binnenkort 
uw gekozen persoon met een 
kleurrijk Weekboeket! Meer 
informatie vindt u op onze website 
www.weekboeket.nl

Bouwkundige oplevering 
vernieuwbouw gemeentehuis 
Land van Cuijk

Vorige week donderdag 19 december, is de vernieuwbouw van het 
gemeentehuis Land van Cuijk officieel opgeleverd. Ted van Schijndel van 
Bouwbedrijf Van der Horst uit Mill overhandigde namens de aannemers 
aan wethouder Mark Janssen – van Gaal op symbolische wijze de sleutel. 

In de komende maanden gaat 
de gemeente Land van Cuijk het 
gebouw inrichten en de ICT-
systemen aanleggen en op orde 
brengen. In het voorjaar gaat het 
vernieuwde gemeentehuis open 
voor het publiek.

Wethouder Mark Janssen – van 
Gaal reageerde verheugd bij de 
oplevering: “Niet alleen zijn we 
binnen het budget gebleven, 
ook de planning is ruimschoots 
gehaald. Vanaf het voorjaar kunnen 
onze inwoners terecht in ons 
fraaie maar ook uiterst duurzame 

gemeentehuis”. 

Met deze laatste opmerking doelt 
wethouder Janssen – van Gaal op de 
tal van duurzame maatregelen die 
getroffen zijn in de vernieuwbouw. 
Het nieuwe gemeentehuis wordt 
verwarmd en gekoeld via een 
gesloten bronsysteem. Regenwater 
wordt opgevangen om toiletten 
mee te spoelen. Onder andere 
de draaideur (entree) en de 
spoelkeuken zijn herplaatst. Tal 
van houten onderdelen, kozijnen 
en isolatiematerialen zijn uit de 
oudbouw gestript en opnieuw 

verwerkt. En last but not least liggen 
er extra zonnepanelen op het dak.

Verantwoordelijk voor de 
vernieuwbouw zijn hoofdaannemers 
Bouwbedrijf Van der Horst uit Mill 
en de combinatie Elektro technisch 
Buro Nabuurs uit Boxmeer en Van 
Haren Installaties uit Cuijk. 

In 2021 al, nog voordat de 
fusiegemeente Land van Cuijk een 
feit was, werd besloten voor Boxmeer 
als locatie voor het gemeentehuis. 
Alle binnendienstmedewerkers 
en de publieksservice in één 
centraal gebouw; de ervaring 
heeft geleerd dat dit beter en fijner 
werkt en dat daarmee ook de 
beste dienstverlening kan worden 
geleverd.

‘Bij de oplevering van het gemeentehuis ontvingen wethouder Mark Janssen – van Gaal en ambtelijk projectleider Joost 
van Diemen uit handen van Ted van Schijndel van Bouwbedrijf Van der Horst een plantenbon voor de inrichting van het 
nieuwe gebouw’.

Terugblik KBO Mill 2024 en Senioren Belangenvereniging 
Mill in 2025
KBO Mill kan terugkijken op een actief en bewogen 2024. Een jaar waarin 
er veel ontmoetings bijeenkomsten georganiseerd werden. De eerste 
bijeenkomst van het jaar was de gezellige en lekkere Winterkostmaaltijd 
bij het Lagerhuis. Er werd gefietst en gekiend en ook de scootmobieltochten 
vielen erg in de smaak. Er was een gezellige voorjaarsreis naar het 
Kermismuseum In Hilvarenbeek en een najaarsreis naar Mol Postel. De 
Asperge maaltijd en het Herfstpotje werden met succes in ere hersteld.

Daarnaast hadden we twee 
druk bezochte en interessante 
presentaties van Dr. Van Lieshout, 
gingen we op bedevaart en aten 
we gezellig pannenkoeken bij de 
Pannekoekenbakker. Ook de Sociaal 
Culturele dag van de Kring was een 
succes!  We sluiten het jaar af met 
twee gezellige kerstvieringen. Eén 
met een optreden van 4 in 1 en één 
met een koor uit Beneden Leeuwen.
Onze gecertificeerde belangen-

behartigers hebben het afgelopen 
jaar veel werk verzet op het gebied 
van de WMO, de WLZ  met op de 
achterhand een juridische helpdesk, 
verzorging belastingaangifte, zorg 
en huurtoeslag, thuisadministratie, 
hulp bij keuze  zorgverzekering en 
digitale ondersteuning aan huis. 
Door de toenemende vergrijzing 
en de daarmee samenhangende 
behoefte, worden zij steeds vaker 
benaderd voor hulp, waaruit blijkt, 

dat zij hard nodig zijn.
In 2025 zullen vergelijkbare en 
inmiddels traditionele activiteiten 
georganiseerd worden, die 
allemaal zijn weergegeven in een 
activiteitenkalender ( onlangs 
bijgesloten bij het tijdschrift de 
ONS). 
Maar in 2025 zullen we in 
overeenstemming met de over-
koepelende seniorenorganisatie  
KBO Brabant (inmiddels de 
grootste seniorenorganisatie van 
Nederland met 120.000 leden) een 
naamsverandering ondergaan. 
Daarmee nemen wij na 72 jaar en 
rijp beraad, afstand van het etiket 
‘katholiek’ . Nog slechts 4 tot 5% van 
onze leden is belijdend katholiek. 
En, intussen zijn er voldoende 50 

plussers, die belangstelling hebben 
voor onze vereniging, maar denken: 
‘ze zijn katholiek, daar hoeven wij 
geen lid van te worden.’
De overkoepelende organisatie 
wordt Senioren Brabant- Zeeland 
en onze Millse vereniging wordt 
Senioren Belangenvereniging Mill. 
Het logo wordt ook aangepast.  
‘Omzien naar elkaar’ en bezinning 
blijven echter belangrijke waarden.  
Een en ander, inclusief nieuwe wet 
en regelgeving, wordt in de nieuwe 
statuten vastgelegd. Deze nieuwe 
statuten zullen in de jaarvergadering 
van 8 april ter goedkeuring aan de 
leden worden voorgelegd, waarna 
zij bij de notaris worden vastgelegd.
Tijdens diezelfde vergadering 
hopen wij ook een nieuwe voorzitter 

aan u voor te stellen. De huidige 
voorzitter  Anneke Punt gaat na 10 
jaar stoppen. Tot op heden hebben 
we nog geen nieuwe kandidaat 
gevonden, maar we blijven om 
ons heen kijken en mensen actief 
benaderen. Wie weet. 
Samen gaan we een nieuw en 
actief jaar tegemoet en hopen 
alle senioren van Mill voor onze 
vereniging te interesseren. Het 
bestuur wenst iedereen warme en 
gezellige feestdagen en een gezond 
en gelukkig Nieuwjaar.
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Wandel de Kerst stallen- en Sfeer-
route in Mill, puzzel en win!
Nog tot 3 januari kan iedereen de 
Kerststallen en Sfeerroute in het 
centrum van Mill wandelen. Het 
initiatief voor deze route werd 
enkele jaren geleden genomen 
door een werkgroep binnen het 
Ondernemers Collectief Mill. 

Tijdens het wandelen van deze 
route zijn bij zowel ondernemers als 
particulieren diverse kerststalletjes 
te bewonderen en andere sfeervolle 
kerstversiering. Hierbij zie je niet 
alleen de traditionele kerststallen 
maar soms is men ook zelf erg 

creatief geweest. Gedurende deze 
route komen er nog vaak extra 
stalletjes en versiering bij, dus 
vaker deze route wandelen is zeker 
aan te bevelen.

Letterspel
Op 12 adressen in deze route is 
voor het raam een letter te vinden. 
Verzamel al deze letters, maak er een 
woord van en mail dit woord voor 
3 januari 2025 naar info@ocmill.
nl. Vergeet niet om je naam, adres 
en telefoonnummer te vermelden. 
Onder alle juiste inzendingen 
worden OCMill cadeaubonnen 
verloot.

Route
De Kerststallen- en Sfeerroute van 
dit jaar is qua route hetzelfde als 
die van vorig jaar. Dat is Kerkstraat, 
Hoogstraat, Beerseweg tot ‘t 
Lagerhuis, Aldendrielpark langs 
Kasteel Aldendriel op naar de Pastoor 
Maasstraat, voor Aldenhorst door 
naar de Brandsestraat, Schoolstraat 
oversteken naar Spoorstraat, 
Melkweg, Stationsstraat, 
Bernhardstraat en na een bezoek 
aan de Acaciahof via de Hoogstraat 
terug naar de Kerkstraat. Deze route 
is tot begin januari gratis dagelijks 
te wandelen.

Namens het Ondernemers 
Collectief Mill wensen we u een 
fijne jaarwisseling en veel geluk 
en gezondheid voor 2025! www.
kerstsfeerroute.nl

Berichten van de Boswachter
Het is weer díe tijd van het jaar. 
De drukke decembermaand ….. 
vol spektakel, lichtjes en sfeer. 
Veel familie, gezin en warme (tot 
oververhitte) gesprekken, kacheltje 
aan, borreltje erbij, sterretjes 
afsteken. De laatste loodjes wegen 
het zwaarst lijkt het wel in het 
jaarverloop. Sinterklaas hebben 
we al in de zak, de Kerst dient zich 
luidkeels aan en kort daarna doen 
we het nog eens dunnetjes over met 
Oud&Nieuw natuurlijk. Een hele 
bijzondere tijd van het jaar, die gek 
genoeg zowel aanleiding geeft tot 
feest en ongegeneerd lekker eten 
en drinken, als bezinning over wat 
dit jaar allemaal gebracht heeft. Als 
eerder geschreven geldt 2024 ook 
voor Tongelaar en het team hier als 
een bijzonder bewogen jaar. Ook 
voor mij persoonlijk veranderende 
er het een en ander. Als we even 
uitzoomen en rozig van alle spijzen 
en gesprekken op een afstandje 
naar het gebeurde kijken, moet ik 
constateren dat het allemaal toch 
nog het meeste voelt als een groot 
mooi avontuur. Het gaat goed 
met Tongelaar, met het team, met 
Brabants Landschap, met ons warme 
netwerk en met mij. De natuur en 
het landschap staan nog steeds over 
het geheel genomen onverminderd 
onder druk, maar Tongelaar staat 
fier overeind. Hier wappert de 

natuurvlag trots en hoog. Dat is 
waar ons werk uiteindelijk om 
draait. Elke dag is weer anders, elke 
dag weer iets wat meer scherpte 
en diepte brengt, je verder brengt 
of juist heel erg verrast. En als het 
even wat anders voelt, bijvoorbeeld 
tijdens het doen van financiële 
administratie, dan hoef ik maar 
naar buiten te lopen om dat gevoel 
weer terug te krijgen. Tot zover de 
lofzang op onszelf. Ik ben in ieder 
geval weer heel benieuwd wat 2025 
voor ons gaat brengen. Het verhaal 
gaat door!

Wat ik altijd wel bijzonder heb 
gevonden is de rol die natuur speelt 
bij Kerst. Ergens is het natuurlijk 
een beetje vreemd dat het een 
traditie geworden is om een boom 
in je huis te zetten. Wat heeft dat nou 
met Jezus te maken? Er groeien echt 
geen fijnsparren of Nordmannen 
in Het Beloofde Land! Nou heel 
weinig dus inderdaad. Die traditie 
is al veel ouder dan onze jaartelling 
met die kleine koter in de kribbe. 
De oude Europese culturen vierden 
rond kerst altijd het feest van de 
winterzonnewende. Dat is eigenlijk 
de langste nacht van het jaar en 
neemt plaats ergens tussen 21 en 
23 december. Vanaf die donkerste 
nacht worden de nachten weer 
korter. Dat is heel belangrijk omdat 

het het moment markeert waarop 
alles weer warmer gaat worden en 
het moment dat gewassen weer 
gaan groeien. En er weer goed 
gejaagd kan worden. Voor mensen 
die sterk afhankelijk waren van hun 
natuurlijke omgeving – eigenlijk 
zijn we dan nog steeds natuurlijk 
maar de supermarkt en Netflix 
doet ons dat soms vergeten- had 
dat een diepe betekenis als het 
einde aan de magere en het begin 
van de vettere tijden. Opgespaarde 
voorraden werden rond deze tijd 
van het jaar, als die voorraad dat 
toeliet, even flink opgebruikt om 
iedereen een oppepper te geven. 
Middenin de lange winter je even 
warmen aan elkaar en goed eten 
en drinken.  Omdat het navoelbaar 
snel weer beter wordt.  Daarom is 
Kerst ook echt een feest van hoop 
en blijde verwachting geworden. 
De eeuwiggroen blijvende sparren 
symboliseren dat. Ondanks de lange 
duisternis van de wintermaanden 
verliezen zij niet hun ‘blad’ en blijven 
in volle trotse tooi wachten op het 
nieuwe licht. En straks zal de gehele 
natuur weer met hen ontwaken. Ik 
kan niet wachten op de nachtegalen!  

Namens het hele Team Tongelaar 
wens ik u allemaal hele natuurrijke 
en fijne feestdagen! 
Boswachter Gijs

HEIKES BLUES!
Vanaf deze maand nieuw bij ’t 
Heike aan de Leeuwerikstraat in 
Mill, Heikes Blues! De komende 
maanden, elke laatste zaterdag van 
de maand genieten van een heerlijke 
blues avond. We trappen zaterdag 
28 december vanaf 20.00 uur af met 
de band Spinners Blues Machine. 
Zij zijn een veelzijdige bluesrock 
band met funk en soul invloeden. 
Deze 5 koppige band brengt al 
meer dan 10 jaar eigen nummers 
en covers met een eigen draai. 
Leading lady SunnyG zingt van 
ingetogen tot helemaal over de top.  
Zij wordt hierbij ondersteund 

door  spetterend gitaarwerk, de 
bedreven en zeer ervaren ritmesectie 
en een stuwend Hammond orgel.   
Spinners Blues Machine speelt met 
veel energie en zichtbaar plezier een 
swingend repertoire met veelzijdige, 
dansbare nummers.

Meer informatie over de 
bluesavonden en wat we verder 
organiseren is te vinden op www.
heikemill.nl

Restaria Zaal ’t Heike
Leeuwerikstraat 68 Mill
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Verloskunde praktijk in Wanroij!
Hoi allemaal,
Mijn naam is Ester van den Broek, 
geboren en getogen in Wanroij. 
Met veel trots en passie mag ik 
mededelen dat mijn verloskunde 
praktijk opent vanaf 1 januari 
2025 in Wanroij: Bloei – Praktijk 
voor Verloskunde! 

Waarom een eigen praktijk?
Bloei is ontstaan vanuit mijn wens 
om verloskundige zorg te kunnen 
leveren, zoals ik dat graag voor me 
zie:
- kleinschalig;
- meer persoonlijk contact;
- meer tijd tijdens afspraken;
- meer informatievoorziening.

Uit onderzoek blijkt dat 
kleinschalige zorg in de verloskunde 
de uitkomsten voor zowel moeder 
als kind verbetert! Daar doen we 
het voor!

Wat doet Bloei?
Bij Bloei kun je terecht voor:
· Verloskundige zorg: Begeleiding 

tijdens je zwangerschap, bevalling 
en kraamtijd.

· Anticonceptiezorg: Advies en 
begeleiding bij het kiezen en 
plaatsen van anticonceptie.

· Kinderwensconsulten: Onder-

steuning bij vragen en advies 
rondom zwanger worden.

· (Pret)echo’s: Professionele en 
sfeervolle echo’s, ook voor wie 
gewoon even wil spieken.

· Verhuur: Van praktische 
hulpmiddelen zoals bevalbaden en 
borstkolfapparatuur.

Waar is de praktijk gevestigd en 
wat is ongeveer het werkgebied?
De praktijk bevindt zich aan 
de Noordstraat 1 in Wanroij 
(de voormalige locatie van 
Huisartsenpraktijk Wanroij). 
Ik lever verloskundige zorg in 
Wanroij, Wilbertoord, Mill, 
Langenboom, Rijkevoort, Sint 
Anthonis, Oploo, Haps en 
omstreken.

Neem gerust contact met me op, 
zodat we de mogelijkheden kunnen 
bespreken.

Hoe kun je 24/7 bereikbaar zijn 
als enige verloskundige?
Ik neem ongeveer 4-5 keer minder 
cliënten aan dan een verloskundige 
praktijk uit de omgeving. Daardoor 
draag ik voor veel minder cliënten 
zorg. De kans is daarom ook 
klein dat er twee bevallingen of 
andere acute zorgsituaties exact op 

hetzelfde moment plaatsvinden. 
Mocht dit toch gebeuren, heb ik 
een achterwachtregeling met een 
buurtpraktijk. 

Wil je meer lezen over mijn 
werkwijze? Bekijk de website.
Meld je aan via de website of bel 
voor een kennismaking of een 
aanmelding.
Openingsactie: GRATIS ECHO IN 
JANUARI!

Bekijk de website voor meer 
informatie!
Vol = vol!
Wil je graag zien hoe de voormalige 
huisartsenpraktijk omgetoverd is 
tot Bloei? Of wil je graag met me 
kennismaken?

Kom langs tijdens de opening op 12 
januari van 10:00-16:00 uur.

Iedereen is welkom tijdens de 
opening.
Tot dan!

Met hartelijke groet,
Ester van den Broek
06-48398914
bloeiverloskundepraktijk.nl

NIEUWJAARSBORREL LZC  
2 januari ‘25
Donderdag 2 januari ’25 - 
Nieuwjaarsborrel 13.30 tot 16.00 in 

het café van de Wis, Langenboom. 

Er is life muziek van Bert v. Dinther en Koos Sommers. Kom gezellig 
langs, drink wat, smul van iets lekkers en vooral geniet van de muziek 
van Bert en Koos.  Zowel LZC leden als niet leden zijn van harte welkom. 

Helaas is er 26 december géén 
Inloop in de Wis. 

Wist je dat: In de standaard bij de 

ingang van de Wis zijn kaarten 
te koop zijn? Ook voor kerst- en 
nieuwjaarswenskaarten kan men 
daar terecht.

Heb je vervoer nodig om te 
komen naar de activiteiten? Bel 
dan Francine van der Duijn 0486-
431591
Samen zorgen voor een gezond en 
verbonden Langenboom, dat is het 
doel van LZC.

Bent u ondernemer? 
Bent u ondernemer in Mill, 
Langenboom, Sint Hubert of 
Wilbertoord? Of heeft u elders een 
onderneming maar woont u wel 
in een van deze 4 kernen? Sluit 
dan ook aan bij het Ondernemers 
Collectief Mill. Want hoe groter 
onze groep leden, hoe meer we 
kunnen organiseren en realiseren 
voor ondernemer en consument in 
deze voormalige gemeente Mill en 
Sint Hubert.

Gezien de vele actuele 
ontwikkelingen rond leefbaarheid 
in ons werkgebied is een zo sterk 
mogelijk Ondernemers Collectief 
Mill noodzakelijk. Belangstelling 
als ondernemer ook aan te sluiten? 
Stuur dan een mailtje naar de 
OCMill coördinator en u ontvangt 
alle benodigde info in de mailbox. 
Mail naar info@ocmill.nl. Zie voor 
een overzicht van de ruim 100 
ondernemers die u zijn voorgegaan 
www.ocmill.nl

Papier- en ijzer-
container Vilheide Mill 
i.v.m. kerstvakantie 28 
december gesloten
Normaal gesproken kunt u elke 
zaterdag tussen 08.00 uur en 
uiterlijk 15.00 uur papier en ijzer 
brengen naar de containers aan de 
Kwartelstraat van Buurtvereniging 
de Vilheide in Mill. Maar in 
verband met de kerstvakantie kan 
dit niet op zaterdag 28 december. 
De verantwoordelijke werkgroep 
wil u dan ook vragen deze dag niets 

te brengen. Dit om alles schoon 
en veilig te houden en overlast 
voor de omgeving te voorkomen. 
Alle andere zaterdagen nemen 
vrijwilligers van de Vilheide uw 
papier en ijzer graag in ontvangst.

Namens alle vrijwilligers van dit 
inzamelpunt wensen we u fijne 
feestdagen.
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Blik op Hobby Centrum Mill 

Hobbycentrum Mill blikt ver terug

Het is 14 september 2005, als een 
initiatiefgroep van ongeveer 8 
mensen het plan oppakt om iets 
nieuws op te zetten. Wat en hoe, 
dat weet men nog niet precies, 
maar wel het waarom. De aanwas 
van jonge senioren liep bij de KBO 
en de toenmalige SWOM flink 
terug, omdat men zich vaak nog te 
jong voelde om zich hierbij aan te 
sluiten. Zo ontstond het idee om 
een soort van Klussencentrum in 
het leven te roepen, waar één maal 
per maand gesleuteld kon worden 
aan o.a. fietsen en brommers. Om 
te peilen of hiervoor belangstelling 
was, werd er bij Broer van Thiel een 
avond georganiseerd en ondanks 

het stormachtige weer, werd 
deze door een 60 koppen tellend 
publiek en een wethouder bezocht. 
Iedereen was enthousiast en dus 
moest men op zoek naar geld en 
een locatie. Helaas kon de gemeente 
aan beiden niets bijdragen, maar 
Mooiland was eigenaar van de 
oude garage van Vlaar en bood 
deze aan. Helaas werd deze ruimte 
door de brandweerinspectie als 
niet veilig bevonden en moest 
de initiatiefgroep toch weer 
aankloppen bij de gemeente. B en 
W zag bij nader inzien toch wel enig 
draagvlak en bood het enthousiaste 
projectgroepje de voormalige 
garage van Van Kempen aan. Met 

een club van 10 mensen werd er 
flink opgeruimd, schoongemaakt 
en ingericht. Deze ruimte is door 
het Hobbycentrum nu nog steeds 
in gebruik als de werkplaats voor 
diverse hobby’s. Wat waren ze 
blij, mede omdat er geen huur 
betaald hoefde te worden. Subsidie 
aanvragen bij de gemeente was 
niet mogelijk, omdat men dan 
een bankrekening moet hebben, 
er statuten opgesteld moeten zijn 
en bij de Kamer van Koophandel 
ingeschreven moet staan. Hans 
van Baal stapte naar de provincie 
Brabant en ontving 5000 euro als 
startkapitaal en aan de deelnemende 
hobbyisten werd een bijdrage van 
1 euro per week gevraagd. Heel 
mooi, maar geen solide basis voor 
de toekomst. Dus er werd bij het 
Oranjefonds aangeklopt en daar 
werd het idee heel enthousiast 
ontvangen en zo kreeg het 
Hobbycentrum in Mill als enige 
vrijwilligersorganisatie een bijdrage 
van maar liefst 50.000 euro. Na 2 jaar 
werden alle initiatieven geëvalueerd 
en kwam het Hobbycentrum 

als tweede beste uit de bus en 
ontving nog eens een bonus van 
20.000 euro. Inmiddels waren de 
contacten met het Oranjefonds zo 
goed, dat zelfs in 2009 Koningin 
Maxima op bezoek is geweest 
bij het Hobbycentrum in Mill. 
Door het steeds groeiende aantal 
deelnemers kreeg het bestuur te 
kampen met ruimtegebrek en omdat 
het aangrenzende politiebureau zou 
gaan verkassen, leek dit de beste 
optie voor uitbreiding van het 
Hobbycentrum. Helaas liepen de 
onderhandelingen stuk op de veel te 
hoge huur, maar aangezien het pand 
gesloopt zou gaan worden werd de 
huur verlaagd.  Maar toch moest 
men gaan uitkijken naar andere 
mogelijkheden.  Zo passeerden 
heel wat locaties de revue, zoals 
De Wester, de oude basisschool 
De Leeuwerik, het Merlet college, 
de gemeentewerf, het pand van 
de voormalige Auberge De Stoof, 
een afdeling van bejaardentehuis 
Aldenhorst, het gebouw van de 
scouting en wandelvereniging en het 
pand aan de Spoorstraat (voorheen 

binnenspeeltuin Rodeo). Veel tijd 
en energie werd door het bestuur 
gestoken in het zoeken van een 
geschikte locatie, veel tegenslagen 
moesten er verwerkt worden en 
helaas stuitte men nogal eens op 
weinig medewerking vanuit de 
gemeente. Het bestuur had er alles 
aangedaan om een andere ruimte 
te vinden en konden niet anders 
dan weer in gesprek te gaan met de 
gemeente. En rond 2018 gloorde 
de zon aan de horizon, omdat het 
Hobbycentrum en de gemeente 
elkaar vonden in de besprekingen 
en huisvesting in Myllesweerd 
wellicht tot de kansen behoorde. Er 
werd een projectgroep opgericht en 
men zette kleine stapjes de goede 
richting in. De nieuwe gemeente 
Land van Cuijk stagneerde helaas 
de voortgang, maar er is voor 
het nieuwe jaar 2025 fantastisch 
nieuws: we krijgen na een lange 
strijd een nieuwe ruimte en blikken 
dus alleen nog maar vooruit! 

Wandelen in Mill!
Bestuur en leden van wandelsport 
vereniging WSV Amicitia in Mill 
wenst u een voorspoedig en gezond 
2025 met veel wandelplezier! Op 
zondag 5 januari wordt de derde 
wandeltocht van de 50e winterserie 
georganiseerd. Er zijn dus geschikte 
afstanden voor gezinnen met 
kinderen en voor geoefende lopers. 
De routes leiden de wandelaars 
door de wijde omgeving van Mill 
over verharde en onverharde paden, 
richting Langenboom. De routes 
zijn voorzien van pijlen. De start 
is vanaf Myllesweerd, Kerkstraat 
3 in Mill. De starttijd voor de 
wandelaars die 25 kilometer willen 
lopen is tussen 8.00 en 10.00 uur, 
voor degenen die 15-20 willen 

lopen is de starttijd tussen 8.00 
en 11.00 uur. Overige afstanden 
kunnen starten tussen 8.00 en 12.00 
uur. Het start bureau sluit om 16.00 
uur. Het inschrijfgeld bedraagt € 
4,00 per persoon, leden van een 
erkende wandelbond krijgen € 1,00 
korting op het inschrijfgeld. De 
wandelaars van de donderdagavond 
groep kunnen gratis starten als 
ze hun wandel passe partout laten 
afstempelen. Ook wandelboekjes en 
IVV kaarten worden afgestempeld. 
Iedereen is welkom bij deze 
wandelingen, voor meer informatie 
zie www.wsvamicitia.nl. 
De winterserie bestaat hierna nog 
uit 1 wandeling, op 9 maart, noteer 
deze alvast in uw agenda! 

Kunstroute 2025 in Mill en Sint 
Hubert: een zomer lang kunst over 
‘Liefde voor…’

Ook in 2025 zal het toeristisch en recreatief platform Ontdek Mill een 
Kunstroute organiseren. Deze populaire route zal op zondag 4 mei 2025 
om 11.00 uur feestelijk worden geopend en is daarna tot eind september 
gratis te bezoeken. De route van volgend jaar neemt bezoekers mee 
vanuit Mill richting en door Sint Hubert.

Thema: Liefde voor…
Ieder jaar staat de Kunstroute in 
het teken van een ander thema. 
Voor de editie van 2025 heeft de 
organiserende werkgroep gekozen 
voor het thema: Een zomer lang 
kunst over LIEFDE VOOR…. Dit 
biedt kunstenaars, kunstgroepen en 
creatieve geesten de kans om hun 
interpretatie van ‘liefde voor’ op 
een unieke manier te verbeelden en 
te exposeren in de buitenlucht.

Informatieavond voor 
deelnemers

Voor iedereen die geïnteresseerd 
is in deelname aan de Kunstroute 
wordt er een informatieavond 
georganiseerd. Deze vindt plaats 
op maandagavond 27 januari 2025 
om 20.00 uur bij Bert Verweijen 
in Galerij Altied al gewild aan de 
Leeuwerikstraat 96 in Mill. Tijdens 
deze bijeenkomst wordt uitleg 
gegeven over de route, het thema, 
en de manier waarop kunstwerken 
worden geplaatst en locaties worden 
gekozen. Aanmelden voor de 
bijeenkomst is niet nodig; iedereen 
is van harte welkom.

Deelname ook mogelijk zonder 
aanwezigheid
Voor degenen die niet in de 
gelegenheid zijn om bij de 
informatieavond aanwezig te zijn, 
is er een alternatief. U kunt zich 
alsnog aanmelden als deelnemer 
via e-mail naar kunstroute@
inmill.nl. De werkgroep zal na 
de informatieavond contact met 
u opnemen om alle relevante 
informatie te delen. Zo wordt 
deelname ook zonder aanwezigheid 
op de avond mogelijk gemaakt.

Meer informatie
Voor persoonlijk contact en vragen 
kunt u bellen met Bert Verweijen 
via 06 50 44 92 97.

Foto Cockie Kremers
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Al 100 jaar kun je rekenen op Countus!
Met 25 vestigingen in het oosten van Nederland, ruim 700 collega’s 
en een breed palet aan specialisaties, is Countus een gevestigde naam 
in de wereld van accountancydiensten met als doel: ondernemers 
ontzorgen en laten ondernemen. In mei 2024 bestond het bedrijf 100 
jaar, een prachtige mijlpaal. De bescheidenheid, familiaire sfeer en 
klachtgerichtheid zijn én blijven kenmerkend voor Countus. We spreken 
met Paul van Lieshout over het bijzondere jaar 2024.

Lokale betrokkenheid
Dicht bij de klant staan nemen 
we letterlijk. Met 25 vestigingen 
met lokale, wendbare teams 
verspreid over Nederland op een 
gezamenlijke (en zeer efficiënte) 
bodemplaat, kiezen we heel bewust 
voor een decentrale aanpak. Paul: 
“Voor klanten is het niet alleen 
prettig dat we fysiek dichtbij zijn, 
maar ook dat we op de hoogte zijn 
van wat er lokaal speelt. Zo kunnen 
we optimaal inspelen op de markt, 
wensen én eventuele veranderingen. 
Wat onze vestiging kenmerkt is de 
betrokkenheid bij onze klanten en 
we merken dat dat andersom ook zo 
is. Bij sommige klanten kom ik al 29 
jaar. De kinderen die toen werden 
geboren, adviseer ik nu bijvoorbeeld 
over bedrijfsovernames”.

Eigen merken
“Daar waar de behoefte is, zijn wij”, 
legt Paul uit. “Met onze kantoren, 
maar ook met de aanvullende 
merken van de Countus Groep. 
Hebben klanten behoefte aan 

bepaalde aanvullende kennis? 
Bijvoorbeeld op het vlak van 
financiering, subsidies, ICT 
ondersteuning of omgevingswet? 
Dan bieden we die dienstverlening 
aan vanuit specialistische merken. 
Zo kunnen we klanten optimaal van 
dienst zijn en groeien we samen”.

Collega’s als ambassadeurs
Niet alleen het aantal klanten is de 
afgelopen eeuw enorm gegroeid, ook 
telt de Countus Groep inmiddels 
meer dan 700 medewerkers. “We 
rekenen op onze ambassadeurs”, 
zegt Paul. “We zorgen er dan ook 
voor dat collega’s het goed hebben. 
Dat doen we door te investeren 
in persoonlijke ontwikkeling én 
constant te meten en verbeteren. Zo 
verwachten we ook in de komende 
jaren van arbeidskrapte het verschil 
te kunnen maken”. 

Een feestje waard
100 jaar Countus, dat mocht grootst 
gevierd worden. Op de Countus 
vestigingen deden collega’s dat 

met een feestavond voor klanten. 
Maar ook voor medewerkers 
onderling stond er genoeg leuks op 
het programma. De medewerkers 
van Countus Mill hebben hun 
team tweedaagse doorgebracht in 
Rotterdam en in het najaar was er 
een geweldig feest voor alle collega’s 
van Countus. 

Paul is enorm trots op wat Countus 
heeft bereikt in de afgelopen 100 
jaar. “Dat was nooit mogelijk 
geweest zonder onze medewerkers” 
vindt hij. “Zij maken er iedere 
dag weer een succes van. Het zijn 
mensen met een écht Countus-hart 
die altijd voor elkaar klaar staan. Ik 
ben trots dat ik daar onderdeel van 

mag uitmaken”. 

Natuurlijk staan wij ook in 2025 
weer klaar om ondernemers te 
ontzorgen en te laten ondernemen.

Fijne feestdagen en een succesvol 
2025!

Samenkomen in de ZorgSchakel:  
Een terugblik op verbindende activiteiten
In het afgelopen jaar heeft de ZorgSchakel bruisende initiatieven laten 
zien, die ontmoeting en verbinding centraal stelden. Of het nu ging om 
jong en oud, om mensen die elkaar voor het eerst ontmoetten of juist 
om oude bekenden die elkaar opnieuw vonden, deze activiteiten hebben 
gezorgd voor een sterke gemeenschap waarin iedereen zich welkom 
voelde. Een korte terugblik op enkele hoogtepunten.

Jong en oud samen in het 
uitwisselingsprogramma
Naast de reguliere activiteiten 

heeft de ZorgSchakel met de 
basisschoolkinderen gezamenlijke 
activiteiten georganiseerd. Zowel op 

educatief als recreatief gebied. Want 
wat is er mooier dan het opzetten 
van een uitwisselingsprogramma 
waarbij senioren en kinderen 
betrokken zijn. Daarnaast is het 
enorm verrijkend voor beide 
groepen. In 2024 hebben we 
ondersteuning verleend bij de 
techniektorens, zijn de kinderen 
naar de ontmoetingstuin geweest, 
hebben samen glasplaatjes 
geschilderd voor het kunstwerk 
80 jaar bevrijding, en hebben de 
kerstwensboom versierd.

Lunchbijeenkomsten: de kracht 
van samen eten
Maaltijden hebben altijd een 
magische manier om mensen 
samen te brengen, en dat was 
niet anders bij de georganiseerde 
lunchbijeenkomsten. 
Dit jaar zijn we gestart met een 
tweetal lunchbijeenkomsten met 
als thema’s “Veilig fietsen” en “De 
wijkagent”. Het blijkt een schot in 
de roos te zijn. Beide bijeenkomsten 
waren “vol geboekt”.

Deel je overvloed: de deelkast 
tegen voedselverspilling
Met het oog op duurzaamheid en 
solidariteit werd de deelkast een 
geliefd initiatief. 
Het doel van een deelkast is 
verspilling van voedsel tegen te 
gaan.
Neem wat je nodig hebt en geef wat 
je kunt missen. 
In de deelkast vind je allerlei 

dagelijkse boodschappen, die 
gedoneerd zijn door de inwoners en 
voor de inwoners van Sint Hubert.

De feestdagen zijn een mooi moment 
om te delen. Heb je levensmiddelen 
uit je kerstpakket die je zelf niet 
gebruikt? Breng ze dan naar de 
deelkast bij de Ontmoetingstuin. Zo 
maak je iemand anders blij.

Een jaar vol ontmoetingen en 
verbinding
Het afgelopen jaar stond bol van 
activiteiten waarin ontmoeting 
centraal stond. Van gezellige 
huiskamers tot smakelijke eetpunten, 
Kompas (kleinschalige ontmoeting) 
levendige activiteitenmiddagen, de 
ontmoetingstuin, de boekenkast, 
de computerhulpdienst, samen 
soepen, cursus mobiele telefoon, de 
fietstochten en de duofiets.  Deze 
initiatieven hebben niet alleen 
gezorgd voor leuke momenten, maar 
ook voor nieuwe vriendschappen 
en een sterker gemeenschapsgevoel.
Wat al deze activiteiten gemeen 
hebben, is dat ze ontmoeting centraal 
stellen. In een wereld die steeds 
drukker lijkt te worden, bieden 
deze initiatieven een tegenwicht: 
een plek waar tijd genomen wordt 
om écht contact te maken. De vele 
glimlachen, gesprekken en gedeelde 
momenten zijn een bewijs van hoe 
belangrijk dit is.

Meer dan een activiteit: een 
gevoel van gemeenschap

Al deze activiteiten laten zien dat 
ontmoeting niet ingewikkeld hoeft 
te zijn. Met eenvoudige ideeën 
en een warm welkom zijn diepe 
verbindingen mogelijk. 

Vooruitblik op het nieuwe jaar
Met een jaar vol waardevolle 
ontmoetingen achter ons, kijken 
we reikhalzend uit naar wat 
komen gaat. Nieuwe ideeën, meer 
samenwerkingen en nóg meer 
momenten van verbinding staan op 
de planning. 
Ook hebben we in 2025 een 
belangrijke mijlpaal. De 
ZorgSchakel bestaat dan 10 jaar. We 
laten dit moment niet ongemerkt 
aan ons voorbij gaan. 
We zijn ook erg bij dat Rosie Lelivelt 
in 2025 aansluit bij ons bestuur. 
Rosie brengt niet alleen een frisse 
blik, maar ook veel ervaring mee op 
het gebied van het organiseren van 
activiteiten. 

Heb je zelf een idee of wil je 
bijdragen? Sluit je aan, want samen 
maken we de ZorgSchakel sterker, 
gezelliger en warmer.
Want echte verbinding begint met 
een simpele ontmoeting.
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Millse handbalsters winnen 
tweede helft van koploper

Afgelopen zaterdagavond 21 december speelde de dames van MHV’81 
de laatste wedstrijd van dit kalenderjaar tegen koploper VOC uit 
Amsterdam. Lize Braam en Suus van den Hoven waren de pupillen van 
de week tijdens de wedstrijd die gesponsord werd door Fysiotherapie 
Mill. In de heenwedstrijd eerder dit seizoen ging het duel tot de rust 
gelijk op. Zou er vandaag weer iets mogelijk zijn?

Lieke van Baal en Chiara van 
Katwijk brachten MHV binnen een 
minuut op 2-0. De toon was gezet! 
Het publiek was direct in extase en 
misschien wel daardoor vielen de 
Millse dames wat overmoedig aan. 
Een mislukte break-out en twee 
schoten hard en hoog over het doel, 
gaven VOC de mogelijkheid om 
terug te komen tot 2-2.

Sterre Jacobs en Evi Bens zorgde 
alsnog voor een voorsprong:4-3.
MHV bleef fanatiek aanvallen maar 
liep zo in het spreekwoordelijke 
mes. Iedere gemiste kans werd 
beantwoord met een succesvolle 
tegenaanval van de Amsterdamse 
topclub die zo uitliepen naar 5-9.
Via doelpunten van verschillende 

speelsters na prima aanvallen, 
kwam MHV weer terug tot 9-11.
In de tien minuten die volgde 
ging het mis. Twee ballen op de 
paal en een tijdstraf voor MHV 
deden de Millse ploeg de das om. 
VOC scoorde elf keer, tegen drie 
doelpunten van MHV. 
Zo was het ineens 12-22 bij de rust.

De tweede helft begon een beetje 
rommelig maar dat veranderde door 
een fraaie goal van Lieke van Baal. 
Zij zag vanuit de plek waar ze stond 
te verdedigen dat de Amsterdamse 
keepster ver voor haar doel stond. 
Met een afgemeten schot zeilde de 
bal buiten bereik in het doel. 
VOC wist net als in het laatste deel 
van de eerste helft hun cirkelloopster 

makkelijk te bereiken. Echter, de 
Millse dames bleven aardig in 
het spoor en pikte de doelpunten 
mee. Het verschil bleef echter tien 
doelpunten. Halverwege de tweede 
had de Millse ploeg meer moeite 
om tot goede aanvallen te komen. 
In het slot van de wedstrijd lukte 
dat weer wel waardoor de wedstrijd 
eindigde bij 28 – 37.
MHV had dus in ieder geval de 
tweede helft gewonnen. Helaas 
geen punten maar handballend zit 
het er wel in. Een paar momenten 
van onachtzaamheid wordt op dit 
niveau direct afgestraft, dat werd 
weer duidelijk.

Donderdag 9 januari spelen de 
dames om 21.00 uur in ’T Veld 
tegen VZV.
Zaterdag 18 januari is de volgende 
thuiswedstrijd tegen hekkensluiter 
VELO
Handbalvereniging MHV’81 wenst 
iedereen fijne feestdagen en een 
heel gelukkig en sportief 2025!

Blijf via de nieuwsbrief op de 
hoogte van het Filmprogramma 
van Filmhuis Mill!

Filmhuis Mill biedt een uniek en divers filmprogramma aan, waarbij 
elke voorstelling garant staat voor een gezellige avond uit in het hart 
van Mill. Door veranderde regels en kostenstructuren kan Filmhuis Mill 
echter alleen de data van de filmvoorstellingen openbaar communiceren, 
niet de titels van de films. De films worden vertoond met behulp van 
licenties, maar om de kosten beheersbaar te houden, vermijdt het 
Filmhuis titelaankondigingen in openbare media.

De kosten voor filmlicenties 
zijn aanzienlijk hoger wanneer 
films worden gepromoot in 
openbare media. Omdat Stichting 
Myllesweerd, de organisatie achter 
Filmhuis Mill, deze extra kosten 
niet kan dragen, worden de titels 
enkel intern en via de nieuwsbrief 
bekendgemaakt. Voor het laatste 
filmnieuws kun je je daarom 
eenvoudig inschrijven voor de 
nieuwsbrief van Cultureel Centrum 
Myllesweerd.

Wie een voorproefje van het 
filmaanbod wil zien, kan ook 
terecht bij het Cultureel Centrum 
Myllesweerd aan de Kerkstraat 3 in 
Mill. Hier worden de data én titels 
van films vooraf aangekondigd. 
Door je in te schrijven voor de gratis 
nieuwsbrief ontvang je elke maand 
het volledige filmprogramma in je 
inbox. Zo ben je altijd als eerste op 
de hoogte van wat er draait.

Al geplande data voor het nieuwe 
jaar:

- 3 januari om 14.00 uur (kinderfilm)
- 29 januari om 20.00 uur
- 26 februari om 20.00 uur
- 26 maart om 20.00 uur
- 30 april om 20.00 uur

Kaartjes voor een filmavond kosten 
€9,-, inclusief een drankje. Dit 
maakt Filmhuis Mill een betaalbare 
uitgaansoptie waar bezoekers 
kunnen genieten van zorgvuldig 
geselecteerde films in een gezellige 
omgeving.

Wil je geen enkele filmavond 
missen? Schrijf je dan nu direct 
in voor de maandelijkse gratis 
nieuwsbrief via www.myllesweerd.nl

Osteopathie, na de feestdagen,  
wat kan het voor jou doen? 
Als ik probeer uit te leggen waar je nu precies een osteopaat voor kunt 
inschakelen is het antwoord meestal nou voor een hele boel zaken… dan 
is vaak het antwoord: “O? en hoe dan? En geef eens wat voorbeelden?” 
Er is veel om over te vertellen. Deze keer wil ik het hebben over de 
spijsvertering en de vele klachten die daaraan verbonden kunnen zijn. 

De kerstdagen komen er weer aan 
en we proberen altijd niet te veel te 
eten maar … dat doen we toch ??. 
Als we het dan over de spijsvertering 
hebben spelen verschillende zaken 
een rol, zoals: je mond om te 
kauwen, je slokdarm om het eten 
naar de maag te brengen, je maag 
om te kneden, je alvleesklier voor 
je enzymen, je lever om gal te 
produceren nodig voor de vertering 
van vetten en je darmen om het eten 
verder te verteren en op te nemen in 
het lichaam. 

In de darmen zit je microbioom, 
dat is onze darmflora die bestaat 
uit verschillende bacteriestammen. 
Waarom is een gezonde darmflora 
belangrijk? Uit verschillende 
onderzoeken is gebleken dat het 
microbioom een rol kan spelen 
in bijv. chronische ontstekingen, 
vermoeidheid, hoofdpijn, 
depressieve klachten, buikpijn, 
rugpijn en nog veel meer.
Een osteopaat probeert op zoek 
te gaan naar mechanismen die de 

klachten in standhouden, daarbij 
blijven we kijken naar het hele 
lichaam en naar verbanden die er 
te maken zijn. We kijken naar de 
weefsels, spanningen die de klacht 
kunnen beïnvloeden. Daarnaast is 
het ook belangrijk dat we de leef- en 
eetstijl onder de loep nemen omdat 
ook dit kan helpen fysieke klachten 
te verminderen.  

Een onderzoek dat gedaan is door 
de Erasmus universiteit toonde aan 
dat mensen met artrose in de knie 
veel hoeveelheden van een bepaalde 
bacterie (streptococcus) in hun 
microbioom hadden.  Deze bacterie 
produceert vele gifstoffen die dan 
in ons bloed terecht komen en dat 
kan voor ontstekingen zorgen.  Het 

is dus belangrijk om zoveel mogelijk 
te zorgen dat ons lichaam goed 
functioneert. Een osteopaat kan 
daarbij helpen door bijv. naar de 
ontlasting te vragen en te evalueren 
wat er in de darm of het lichaam 
scheef zou kunnen zitten.

Eigenlijk is er nog veel meer te 
vertellen en behandel ik ook andere 
klachten zoals rugpijn, hoofdpijn, 
tennisarm, ischiasproblemen, 

kaakproblemen, enz. in het 
volgende jaar zal ik proberen nog 
meer onderwerpen te beschrijven. 
Wil je meer weten of een afspraak 
maken kijk eens op mijn website: 
 www.osteopathiedepeelacker.nl

 Verder wens ik eenieder een goede 
jaarwisseling, en pas een beetje op 
elkaar en op je eigen buik ??!  
Merel Sondaal Osteopaat
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Zoek de 10 verschillen
KERST - Ieder jaar wordt een tweeduizend jaar oude verjaardag gevierd; met of zonder sneeuw. Met wat Oud-Germaanse invloeden erbij zoals een mooi versierde boom.
Een nieuwigheid van deze tijd is dat de boom ook van plastic kan zijn met felle LED-lampjes erin. Of nog nieuwer, een abstarcte versie bestaande uit slechts licht, staal en draad.
Wat blijft, is dat het een tijd is voor bezinning waarin families, vrienden en geliefden samenkomen. Beseffen dat de echte rijkdom ligt in warm contact hebben met de naasten, 
en dat te vieren, is en blijft een waar (Kerst)wonder. 
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Column  Tilly Gerritsma

De voordeurbel gaat. Ik heb alle tijd van de wereld, nauwelijks verplichtingen, dus 
ben nog niet beneden geweest ofwel nog niet op. Ik maak het raampje open van de 
badkamer en roep oehoe! Tja ik woon aan de bosrand waar ik vaak een uil hoor dus ik 
pas me gewoon aan. 

Uit het leven gegrepen

De pakjes bezorger zet een paar 
passen terug zodat hij me kan zien 
en ik vraag of ik moet tekenen. 
Nee dat hoeft niet dus kan hij 
het pakje gewoon bij de deur 
zetten. ‘Houdoe!’ roept hij heel 
enthousiast en ik kan het niet 
nalaten om ook houdoe te roepen 
en hem te complimenteren dat hij 
een echte Brabander is. De man 
van buitenlandse afkomst schenkt 
me een brede lach. 

In de donkere dagen voor 
Kerstmis, als er werkelijk geen 
straaltje zon is te bekennen, moet 
ik zelf op zoek naar wat vrolijkheid. 
Dankzei de mierzoete kerstfilms 
die ik in eerdere jaren bekeek, 
waarin de warme chocoladedrank 
altijd voorbijkwam, weet ik nu 
ook dat ik hem kan opleuken. 
Een beetje chilipoeder en kaneel 
erbij doet wonderen. Ik meen 
dat nootmuskaat ook kan, maar 
zo ver ben ik nog niet gekomen 

dit jaar. Zo op het einde van het 
jaar met de jaarwisseling in het 
verschiet vraag ik me af of het 
afgelopen jaar ook een feestje 
was voor mij. Of anders gezegd 
heb ik veel leuke herinneringen 
opgebouwd wat tegenwoordig een 
veelgenoemde uitspraak is. Het 
lijkt me echter leuker om te kijken 
waar ik dankbaar voor ben. Als 
ik me daarvoor open dan is dat 
tot mijn verwondering een hele 
waslijst. Ik loop eigenlijk over van 
dankbaarheid merk ik als ik hier 
over nadenk. Het begint al in mijn 
eigen huis. Ik heb een dak boven 
mijn hoofd, binnen is het lekker 
warm. Ik kan, ja inderdaad met 
moeite, maar toch… zelfstandig 
mijn bed uitkomen en slaap even 
vrolijk een uur later weer op de 
bank verder als ik weer van die 
dagen heb. Ik heb fijne buren, 
overburen die klaar voor me staan 
als ik een beroep op ze doe. In 
deze tijd kun je de boodschappen 

en zelfs het eten thuis 
laten bezorgen en nadat 
ik zo ver was, dat dit me 
wel wat leek, sprong ik een 
gat in de lucht. Geen gesjouw, 
de mannen en ook vrouwen die 
komen bezorgen zijn allemaal 
even vriendelijk, dus wat wil je 
nog meer. De maaltijden laten 
bezorgen was wel een dingetje 
maar als je de dankbaarheidsknop 
hebt ingedrukt ben je ook hier heel 
blij mee. Ik kan heerlijk kiezen wat 
ik wil eten, eet nieuwe gerechtjes 
want dat vind ik leuk en kan er 
inmiddels ook van genieten. Ik 
ben dankbaar dat mijn jongste 
zoon met vrouw en kinderen 
binnenkort gaan verhuizen naar 
een mooie nieuwe plek. Ik ben 
dankbaar dat mijn oudste zoon 
wat minder is gaan werken, zijn 
baan is al zwaar genoeg. Zo heeft 
hij wat meer vrije tijd en ruimte 
om te kijken wat hij verder nog wil 
doen. Ik ben dankbaar dat de ene 

zoon wat rustiger in het leven staat 
en niet meer zo emotioneel en 
depressief is.  En ik ben dankbaar 
dat Daan het nog steeds volhoudt, 
ik ben heel blijk en dankbaar voor 
Poekie de poes en ik ben dankbaar 
dat Daan vaak zo dankbaar is. 
Ook al heeft hij het zwaar met 
stemmen horen. Dankbaar dat 
mijn zonen in goed overleg de 
erfenis zo goed geregeld hebben. 
Samen het huis leeg maken, de 
rotzooi opruimen, een grafsteen 
uitzoeken, praten over hun vader 
die zo’n warme herinneringen 
heeft achtergelaten, mooie en 

eigenwijze. Zo schrijvend en 
herinnerend besef ik dat ik nog 
veel meer dankbaarheid bezit, 
dit is nog maar het topje van 
de ijsberg. En daar ben ik heel 
dankbaar voor.

Tilly Gerritsma, Mill
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2024: het jaar van Tongelaar
Het einde van het jaar is altijd een mooi moment om terug te kijken. 
Wat hebben we als Brabants Landschap bereikt? Met wie hebben we 
samengewerkt? Wat waren de hoogtepunten? Maar ook… wat zijn de 
plannen voor het nieuwe jaar? 2024 leek wel het jaar van Tongelaar, er 
is veel gebeurd!

Het grootste hoogtepunt van 
dit jaar was de benoeming van 
Landgoed Tongelaar tot het zesde 
Icoonlandschap van Nederland 
door de Vereniging Nederlands 
Cultuurlandschap. Icoon land-
schappen zijn gebieden met een 
bij zondere land schappelijke schoon-
heid en gaafheid. Deze unieke 

stukjes cultuur landschap laten door 
hun rijke cultuur historie zien hoe de 
geschiedenis van het Nederlandse 
landschap levend gehouden kan 
worden. Verschillende partijen 
zetten zich ervoor in deze gebieden 
niet alleen te behouden maar ook 
verder te ontwikkelen. Bovendien 
zijn Icoonlandschappen ecologisch 

waardevol omdat er tal van 
bijzondere plant- en diersoorten 
voorkomen.

Gijs Looijen, beheerder van het 
landgoed in Mill: “We hebben 
niet één super bijzonder ding, het 
is de combinatie. Er zitten hier 
veel dassen. We zijn denk ik de 
dassenhoofdstad van Nederland. 
We hebben geen chique kasteel, 
geen machtige bossen. We hebben 
akkers, weides, heggen en grotere 
bospartijen, en oude lanen en 
veldpaden. Het kasteel is oud en 

imposant. Het is juist het samenspel 
dat klopt.” Landgoed Tongelaar is 
volgens Looijen ‘een dynamisch 
landgoed’. “Het is een levend 
landgoed, geen landgoed waar alles 
is aangeharkt.”

Een levend landgoed
Dat Tongelaar een levend landgoed 
is, was vooral goed te merken 
tijdens de herfstvakantie. Op een 
redelijk zonnige zondag togen 
550 kinderen én hun ouders, opa’s 
en oma’s naar Tongelaar voor het 
uitverkochte Natuurfeest. De hele 
dag vermaakten de kinderen zich 
met een beverburcht bouwen, 
zelf appelsap persen, leren 
natuurfotograferen, zaadbommetjes 
maken, broodjes bakken, 
braakballen uitpluizen en nog veel 
meer. Met dank aan Ontdek Mill, 
Scouting Mill, Stichting Een Goei 
Leven en IVN Cuijk en Grave, alle 
vrijwilligers én alle kinderen en hun 
ouders, was het weer een geweldige 
dag! 

Bijzondere soorten
Ook qua natuurontwikkeling is op 
het landgoed niet stilgezeten. Vorig 
jaar werden de natuurgebieden De 
Gagel en De Hoeven aangepakt. 
Van open velden met akkers en 
graslanden, naar een meer divers 
en natuurrijk landschap, waar 
planten, bloemen, insecten, vogels 

en amfibieën een thuis vinden. 
Om dit te bereiken werd op 
25 hectare maaiveldverlaging 
toegepast. Door de voedselrijke 
bovenlaag af te graven, wordt de 
bodem voedselarmer en komt de 
grondwaterstand dichter bij de 
oppervlakte. Ook helpen stuwen 
om kwelwater vast te houden en 
het overschot aan regenwater af te 
voeren. Op het afgegraven deel is 
maaisel verspreid van nabijgelegen 
blauwgrasland; een inmiddels 
zeldzaam landschapstype in 
Nederland. Inmiddels zien we de 
eerste resultaten van dit harde 
werk: enkele bijzondere soorten 
hebben hun kleurige bloemen 
laten zien, zoals grote ratelaar, 
moeraskartelblad  en grote 
kattenstaart. Er wacht hier een 
fleurige, geurige toekomst! 

Uitzicht op 2025
Komend jaar gaan we door met ons 
harde werk op Landgoed Tongelaar. 
Zo wordt het informatiepunt van 
Brabants Landschap – te vinden 
in Kasteel Tongelaar – helemaal 
vernieuwd, wordt het landgoed 
een rondwandeling mét audiotour 
rijker en hebben we nog uitzicht 
op een grote verrassing… Bezoek 
Landgoed Tongelaar, en laat je 
verrassen door deze verbogen parel 
in het Raamdal tussen Maas en 
Maashorst! 

Annora uitvaartverzorging is er op die momenten  
die er toe doen
De klok tikt richting het einde van 
2024 en dit is voor ons een moment 
om even stil te staan bij wat achter 
ons ligt. Niet alleen bij de families 
die we het afgelopen jaar hebben 
mogen begeleiden, maar ook bij de 
vooruitzichten voor 2025. 

Het afgelopen jaar zagen we hoe 
families op verschillende manieren 
afscheid namen, vaak heel 
persoonlijk en in kleine kring. Soms 
was het simpelweg omdat mensen 
dat prettiger vonden; soms was het 
uit noodzaak. Juist dan zie je hoe 
belangrijk rituelen en verbinding 
zijn. Samen een lied zingen, elkaars 
hand vasthouden of met een klein 
gebaar iemand eren; het zijn die 
momenten die mensen kracht 

geven. In de afgelopen tijd werd 
ons duidelijk dat er een groeiende 
behoefte is aan persoonlijk afscheid, 
op een manier die echt recht doet 
aan het leven dat iemand geleid 
heeft.  Een bijzonder afscheid waar 
iedereen met een goed gevoel op 
terugkijkt is erg belangrijk, ook 
voor het rouwproces.

Daarnaast merken we dat het 
digitale element ook bij uitvaarten 
een blijvende plek heeft gevonden. 
In coronatijd werd veel gebruik 
gemaakt van livestreams en de 
mogelijkheid tot online condoleren 
via onze website, maar ook afgelopen 
jaar maakten veel families hier 
gebruik van. Via online condoleren, 
dat kosteloos is, kunnen mensen 

in alle rust een persoonlijke 
herinnering aan of anekdote 
over de overledene achterlaten 
op de condoleancepagina van 
onze website. Deze berichten zijn 
uitsluitend voor de nabestaanden te 
bekijken, waardoor ook de privacy 
gewaarborgd blijft. 

De trend naar steeds persoonlijkere 
uitvaarten zet zich naar verwachting 
voort in 2025. Mensen willen 
steeds vaker al tijdens hun leven 
zélf bepalen hoe hun afscheid 
eruit komt te zien. Er is veel 
vraag naar ons gratis boekje Mijn 
persoonlijke uitvaartwensen waarin 
alles kan worden vastgelegd. Als 
u dit boekje wilt ontvangen neem 
dan even telefonisch contact met 

ons op, telefoonnummer 0485-
452868 of stuur een mailtje naar 
info@annorauitvaartverzorging.
nl. Daarnaast komen wij ook 
naar de mensen toe om tijdens 
een persoonlijk, kosteloos en 
vrijblijvend gesprek de wensen 
rondom de uitvaart in kaart te 
brengen. Dat geeft vaak veel rust 
voor families.
Tevens organiseerden we in oktober 
ons jaarlijkse herinneringsconcert 
voor iedereen die een dierbare heeft 
verloren. Het was een goedbezochte, 
betekenisvolle en troostrijke 
middag. Belangstellenden waren 
zeer ontroerd en dankbaar voor 
deze mooie middag. In 2025 staat 
het herinneringsconcert weer op 
het programma, evenals  een open 

dag in ons uitvaartcentrum in 
Grave. 
En zo sluiten we het jaar 2024 af. We 
hebben samen met nabestaanden 
veel waardevolle momenten mogen 
delen en afscheidsceremonies 
vormgegeven die recht deden aan 
de herinneringen van dierbaren. Elk 
verhaal dat we mochten horen, elk 
afscheid dat we mochten begeleiden 
heeft ons opnieuw laten zien hoe 
kostbaar en uniek het leven is. We 
zijn dankbaar voor het vertrouwen 
dat families ons hebben gegeven in 
de momenten waarop het er echt 
toe doet.
We wensen u fijne feestdagen en een 
heel voorspoedig, gelukkig maar 
vooral gezond 2025 toe.
Team Annora uitvaartverzorging
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Fascia Integratie 
Therapie (FIT)

Hoi, ik wil jullie graag iets meer vertellen over FIT, de “zachte” therapie 
voor chronische pijn.

Ik maak al jaren gebruik van 
Fascia Integratie Therapie. Bij 
deze methode wordt er niet alleen 
gekeken naar het gebied van de 
klacht zelf, maar ook naar de 
houding en beweging als geheel 
en de rol van fascia hierbij. Fascia 
is ons 3-dimensionaal elastisch 
bindweefselnetwerk. Tussen deze 
bindweefsellagen zit vocht dat 
ervoor zorgt dat spieren soepel 
langs elkaar heen glijden. Deze 
bindweefsellagen kunnen door 
ontstekingen of een trauma 
plakkerig worden. Daardoor 
kunnen bindweefsellagen met elkaar 
verkleven waardoor de elasticiteit en 
flexibiliteit verminderd. Je ervaart 
dit als een soort stijfheid waarbij je 
bewegingen pijnlijker worden. In 
bindweefsellagen zitten namelijk 
de sensoren van pijn. Het doel van 
deze therapie is het optimaliseren 
van de mobiliteit en stabiliteit van 
de fascia en het verminderen van 
triggerpoints en verklevingen.
Steeds vaker komen patiënten bij 
mij, die na een operatie of trauma, 
achterlopen met hun herstel. Vaak 
willen zij teveel, te snel. Er kan dan 
een fasciaal probleem ontstaan en 
dan is het niet verstandig om gewoon 
maar door te oefenen. Het vocht en 
de afvalstoffen kunnen niet weg 
en je kan hierdoor juist overbelast 
raken. Ik wil met deze therapie op 
zoek gaan naar de onderliggende 
problemen. Hoe gaat het met de 
ruimte tussen de bindweefsellagen, 
zijn er verklevingen en hoe is de 
afvoer van de afvalstoffen.                                                          
Patiënten met littekens kunnen 
ook tegen problemen van de fascia 

aanlopen. Doordat ze het gebied van 
het litteken gaan ontzien, ontstaan 
er op een andere plek nieuwe 
problemen. Als je bv een litteken 
op je buik wilt ontzien, ga je jouw 
houding veranderen, waardoor 
bv rugklachten kunnen ontstaan. 
Door mobilisaties van de fascia 
en de juiste oefeningen kan je de 
ROM (bewegingsbereik van spieren 
en gewrichten) optimaliseren en 
kunnen de klachten verdwijnen. 
Meestal zijn er maar een paar 
behandelingen nodig en kan je snel 
weer verder.
Ik kan ook gebruik maken van 
IASTM, dit zijn fascia tools. Met 
deze tools kunnen verklevingen en 
beperkingen op specifieke punten 
worden behandeld. Resultaten zijn 
vaak direct zichtbaar, meetbaar en 
merkbaar.

Klachten waarbij FIT en/of IASTM 
kan worden toegepast zij o.a.:
- Pijnlijke plekken of stijfheid  in 

spieren en gewrichten
- Littekenweefsel
- Verminderde beweeglijkheid
- Triggerpoints
- Herstel na operatie of trauma 

duurt te lang

Wilt u een afspraak maken of 
heeft u misschien vragen. 
Stuur een mailtje naar of bel naar:
Katinka Dijsselbloem

Fysiotherapie Mill 
Langenboomseweg 2b
5451 JK Mill 
Tel 0485-451107 
info@fysiotherapiemill.nl

Fenne Smits nieuwe trainer  
Juliana Mill

Met ingang van het volgende seizoen 
2025-2026 wordt Fenne Smits de 
nieuwe hoofdtrainer van Juliana 
Mill. De 33-jarige oefenmeester 
uit Venray is momenteel werkzaam 
bij Merselo in de vijfde klasse. 
Daarvoor was hij 6 jaar trainer 

bij SV United, de fusieclub uit 
Wanssum en Meerlo, waarmee hij 
promoveerde van de vijfde naar de 
derde klasse. In het dagelijks leven is 
Fenne ondersteuningscoördinator 
bij de Mezzo scholen in Boxmeer. 
De TC en het bestuur zijn blij en 

ook trots dat Fenne ondanks de 
concurrentie van meerdere andere 
clubs uit de regio uiteindelijk voor 
het blauw en wit van Juliana Mill 
heeft gekozen. 

Voeg ook uw activiteiten toe aan 
uitagenda voor Langenboom, Mill, 
Sint Hubert en Wilbertoord

Op de site ontdekmill.nl is een online uitagenda te vinden. Deze is voor 
iedereen die activiteiten organiseert in Mill, Langenboom, Sint Hubert 
en Wilbertoord helemaal gratis te gebruiken. Eenvoudig zijn activiteiten 
zoals voorstellingen, optredens, wedstrijden, vergaderingen en tentoon
stellingen snel toe te voegen. Op deze manier kan iedereen zien wanneer er 
wat, waar en hoe laat te doen is. Wel zo handig, want in deze 4 kernen van 
de gemeente Land van Cuijk worden tal van activiteiten georganiseerd.

Deze agenda is ook te bereiken via:
www.uitinmill.nl
www.uitinlangenboom.nl
www.uitinsinthubert.nl

www.uitinwilbertoord.nl
daarnaast is deze agenda te 
bezoeken en te vullen via www.
ontdekmill.nl/agenda

De redactie van De Neije Krant en 
inmill.nl werkt proactief mee aan 
deze uitagenda om deze zo compleet 
mogelijk te houden. Vandaar dat 
deze redactie activiteiten die men 
via pers- en nieuwsberichten 
ontvangt ook zelf aan de online 
uitagenda toe zal voegen.

Meer weten over deze uitagenda? 
Mail naar redactie@deneijekrant.nl
Foto Piet van Strijp
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Doe mee met de Mitac-
kampioenschappen 2025!
Zondag 12 januari 2025 belooft een dag vol sportiviteit en plezier te 
worden tijdens de jaarlijkse Mitackampioenschappen, georganiseerd 
door tafeltennisvereniging Mitac. Dit gezellige en uitdagende toernooi 
vindt plaats in Cultureel Centrum Myllesweerd, gelegen aan de 
Kerkstraat 3 in Mill. Het evenement is toegankelijk voor zowel leden als 
nietleden, dus iedereen is welkom om mee te doen!

Wat kun je verwachten?
De dag begint om 10.00 uur met 
een dubbeltoernooi, waarin teams 
van twee spelers de strijd met elkaar 
aangaan. In de middag volgt het 
enkeltoernooi, waarbij deelnemers 
worden ingedeeld op niveau en 
klasse. Rond 17.00 uur zullen de 
finales worden gespeeld en worden 
de kampioenen van 2025 gehuldigd.
Inschrijven

Wil je meedoen? Dat kan nu!
De inschrijfkosten bedragen slechts:
· €5,- voor volwassenen
· €3,- voor junioren
Inschrijven kan heel eenvoudig 

door:
· Een e-mail te sturen met je naam, 

contactgegevens en gewenste 
deelname aan mitac@live.nl

· Of te bellen/appen naar 06 10 70 
39 60

Wees er snel bij, want inschrijven 
kan tot en met vrijdag 10 januari. 
Let op: vol is vol!

Een sportieve start van 2025
De Mitac-kampioenschappen zijn 
een perfecte gelegenheid om je 
tafeltenniskunsten te laten zien, 
nieuwe mensen te ontmoeten en een 
gezellige dag te beleven. Het bestuur 
en de leden van Mitac wensen 
iedereen alvast fijne feestdagen en 
kijken uit naar een sportief 2025!

S.V. ’t Roosje 2024

Het afgelopen jaar was voor 
schietsportvereniging ’t Roosje 
in Langenboom een jaar van 
innovatie en prestatie. Allereerst de 
innovatie, misschien bij weinigen 
bekend, maar de techniek rondom 
de schietsport staat niet stil. Je kan 
dit zien aan de luchtdrukwapens, 
kleding en oplegpunten. Wat 
nog lang hetzelfde is gebleven 
is de transporteurs waarmee de 
targets (schietkaarten) heen en 
weer over de 10 meter lange baan 
gingen. Sinds enkele jaren zijn 
deze ook elektronisch en komt 
je schietresultaat direct op een 
monitor te staan. Dit jaar heeft ’t 
Roosje ook een dergelijk systeem 
aangeschaft, niet alleen besparen we 
hiermee papier maar kunnen we ook 
nieuwe wedstrijdelementen trainen 
zoals het finale-schieten. Finale-
schieten gaat op tijd en vergt stalen 
zenuwen. Het is belangrijk om deze 
zenuwen onder controle te krijgen 
en dat kan alleen door deze situatie 
te oefenen. Zoals het vaak gaat 
met technische innovaties hebben 
alle leden er wel even aan moeten 
wennen, maar het gaat nu prima. 
De ultieme test hebben echter pas 
in Februari ’25, dan komen er over 
de 100 wedstrijdschutters naar ons 

jaarlijks concours. Prestatie, ook 
dit jaar heeft ’t Roosje zeer goede 
landelijke resultaten laten zien. 
Maar ook binnen de vereniging 
worden de resultaten scherp in 
de gaten gehouden en blijft er een 
constante strijd naar hogere scores 
en betere schietmethoden. De beste 
prestaties van onze jeugdleden even 
op een rijtje. Tijdens het Nederlands 
kampioenschap luchtgeweer staand 
op 6 juni is Vince 1e geworden in de 
klasse junioren A heren en is Nicol 
1e geworden in de klasse junioren 
B dames. Alsof twee Nederlandse 
kampioenen nog niet voldoende was 
kwam er tijdens het NK luchtgeweer 
opgelegd op 9 september nog 1 bij. 
Silvia werd Nederlands kampioen 
in de klasse junioren C, op de voet 
gevolgd door Cas die op een mooie 
2e plek geëindigd was. 
Kortom, veel uitmuntende 
prestaties bij onze gezellige 
club. ’t Roosje wenst iedereen 
een gelukkig nieuwjaar en kom 
als goed voornemen eens een 
keer (geheel vrijblijvend) kennis 
maken met de schietsport bij s.v. ’t 
Roosje. Jong en oud is welkom op 
dinsdagavond tussen 19:00 – 22:00 
in sportaccommodatie ‘de Wis’ in 
Langenboom.

MHV ‘81 kijkt terug op een 
memorabel handbaljaar!!
2024!   Het is een jaar voor MHV ‘81 om niet meer te vergeten. In ons 
mooie dorp Mill is handbalgeschiedenis geschreven. Een indrukwekkende 
promotie van dames 1 naar de eredivisie (Super Handball League 
Woman), een groei van het aantal jonge jeugdleden en een mooi 
handbalspel bij alle teams maakt ons een hele trotse vereniging!! 

2024 was voor MHV ‘81 onmogelijk 
geweest zonder de inzet van onze 
trouwe sponsoren en betrokken 
vrijwilligers en leden. Daarom 
een speciaal woord van dank 
voor al jullie steun en support. 
Zonder jullie was het ons nooit 

gelukt! #WIJZIJNMHV
Met vertrouwen kijken we uit 
naar het volgende handbaljaar, 
2025! Heb je ook zin om bij MHV 
te komen handballen? We heten 
je graag welkom in 2025.  En 
mocht je als ondernemer nog een 

sponsorambitie hebben dan kun je 
die ook bij MHV ‘81 vervullen.
Voor iedereen de beste wensen voor 
het nieuwe jaar! Op naar een mooi 
en sportief 2025! U bent van harte 
welkom op onze nieuwjaarsborrel 
op 18 januari vanaf 17.00 uur in 
sporthal de Looierij te Mill. Op het 
programma staan een aantal mooie 
wedstrijden en een gezamenlijke 
proost.

Redactie sluit eerder 
voor De Neije Krant 
van 3 januari 2025
Wilt u berichten of advertenties plaatsen in De Neije Krant 
van 3 januari 2025? Zorg er dan voor dat deze voor maandag 
30 december 09.00 uur bij ons binnen zijn. In verband met de 
jaarwisseling dienen we de krant al eerder te maken om deze tijdig 
gedrukt te krijgen. Verspreiding van de krant is zoals gebruikelijk 
wel op vrijdag en zaterdag, in dit geval vrijdag 3 of zaterdag 4 
januari 2025.

Stuur artikelen en of advertenties 
dus tijdig naar redactie@
deneijekrant.nl. Voor meer 

informatie kunt u bellen met de 
redactie via Corné Kremers op 
06 10 838 612 of 0485 32 56 34.
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Gratis Prikbord
Particulieren kunnen gratis een 

berichtje plaatsen op het Prikbord 

in De Neije Krant. Ook op inmill.nl 

publiceren we deze berichten. Dit 

is gratis, maar bij resultaat is een 

vrijwillige bijdrage aan Stichting Huis 

aan Huiskrant (voormalige) Gemeente 

Mill en Sint Hubert uiteraard van 

harte welkom op rekeningnummer: 

NL94RABO0175233810
Commerciële prikbordberichten 

plaatsen we tegen een vergoeding. 

Informeer naar de kosten en stuur 

uw prikbordberichten via  
redactie@deneijekrant.nl

Te koop in Mill kunstkerstboom met verlichting en veel 
accessoires. Voor meer informatie tel: 06 11 44 51 06.

Zoekt u een schoonmaakster of een oppas? Ik help u graag. 
Neem contact met mij op via: 06 19 27 64 95.

SwomWensBus oftewel BoodschappenPlusBus 
voor individuele en/of groepsritten. Neem voor 
reserveren of informatie contact op met de 
coördinator via 06-83329484.

Te koop in Mill, zwart kostuum met grijze gestreepte 
pantalon en vestje geschikt voor boerenbruiloft. Maat 
52/54. 25,00 euro. Bel/app 06 22 80 30 64. 

Een duofiets (voor minder valide mensen die zelfstandig niet 
meer kunnen fietsen) is te huur bij de Wester. De kosten zijn € 5 
voor een dagdeel en €7,50 voor de hele dag. Na een (verplichte) 
instructie en een akkoord over gebruik kan men de fiets bij 
de Wester reserveren. Het is ook mogelijk om met 4 mensen 
te gaan fietsen als de Duofiets bij de Aldenhorst ook vrij is. 
Informeer naar de mogelijkheden en/of reserveer hiervoor tijdig. 
Reserveren kan via http://www.dewestermill.nl/agenda.htm of via 
info@dewestermill.nl

Te koop : MIELE  strijk machine   electronics  B 
863  .  0621344794.
Meer weten? Bel 06 21 34 47 94.

Stichting ‘t Verzetje Wilbertoord is uitgedaagd om het Nederlands 
record sjaal breien te verbeteren. We moeten minimaal 8 kilometer 
breien en hiervoor is heel veel wol nodig. Wie kan ons hierbij helpen? 
Alle soorten wol is goed. Voor informatie: stichting.verzetje@gmail.com 
of Tel: 06-30530103.

Bidprentjes en rouwkaarten gevraagd voor “Heemkunde 
Myllesheem”. Gooi ze a.u.b. niet weg, maar gooi ze in onze 
brievenbus bij Myllesweerd aan de Kerkstraat 3 in Mill. Iedere 
woensdag zijn wij aanwezig van 09.30 uur tot 11.00 uur, en van 
20.00 uur tot 22.00 uur. Als brengen niet lukt, bel dan met 
06-17543096 en we halen ze op. 

Oplossing puzzel

Asieldier van de week

Pluto

Pluto is een knappe kater van ongeveer 6 jaar. Zijn uiterlijk is uniek vanwege een slecht 

oog waar een waas op zit. Met zijn goede oog ziet hij je gelukkig direct als je bij hem 

komt en je ontkomt dan niet aan een spin-sessie met knuffels. Knuffelen mag Pluto wel 

alleen met jou en ingeënte dieren, want Pluto is ook chronisch verkouden. Hij komt 

compleet met een snottebel bij jou thuis wonen.

Pluto is wel ondeugend, ondanks dat hij in zijn eigen hokje verblijft, is het hem toch 

wel eens gelukt te ontsnappen. Tja, wat doe je dan op avontuur…. Als een grote broer 

tussen de kittens in gaan liggen natuurlijk, want ja, ook daar vallen 

knuffels te halen.

Vind je het geen enkel probleem om Pluto te helpen met het 

poetsen van zijn neusje? Dan is hij klaar om jou te ontmoeten! 

Ga naar www.hokazo.nl/kat/pluto.

Te koop gevraagd: Schilderij of tekening van 
Kees Bastiaans. 06 27 14 64 48.
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Joris Nabuurs en Iwan 
van den Bungelaar 
gaan Aple d'HuZes 
hardlopen

Op 5 juni 2025 doen Millenaren 
Joris Nabuurs en Iwan van den 
Bungelaar mee aan Alpe d'HuZes; 
de sponsorloop op de bekende 
Franse berg Alpe d'Huez t.b.v. KWF 
kankerbestrijding.

Joris liep al jaren rond met 
de gedachte een keer met dit 
evenement mee te doen en toen 
hij begin dit jaar voor de tweede 
keer van dichtbij met kanker te 
maken kreeg besloot hij dat het tijd 
werd om de daad bij het woord te 
voegen. Hij vroeg Iwan, die ook 
niet onbekend met de ziekte is, 

met hem mee te gaan en die hoefde 
daar niet lang over na te denken. 
Omdat beiden frequent hardlopen 
hebben ze het voornemen de 14,5 
km lange klim met een gemiddeld 
stijgingspercentage van 8%  dan ook 
hardlopend te gaan trotseren en het 
doel is om minimaal 6000 euro in te 
zamelen voor het KWF.

Wilt u meer informatie over 
dit evenement, over hoe u kunt 
doneren of wilt u de persoonlijke 
motivatie van deze twee lezen; ga 
dan naar www.opgevenisgeenoptie.
nl/fundraisers/Meepmeep.

Start het nieuwe jaar actief 
met een gratis hardloop- en 
wandelevenement in Mill!
Zondag 5 januari 2025 wordt een sportieve en gezellige dag in Mill. 
Anne de Kleijn, in samenwerking met Brasserie d’n Buurman aan 
de Stationsstraat, nodigt jong en oud uit voor een hardloop en 
wandelevenement van 5 of 10 kilometer. Het evenement, dat om 10:00 
uur van start gaat bij Brasserie d’n Buurman, is gratis en toegankelijk 
voor iedereen. Of je nu een ervaren hardloper bent, een wandelaar 
of gewoon zin hebt in een leuke ochtend, dit is jouw kans om op een 
gezellige manier het nieuwe jaar sportief te beginnen.

Bewegen voor een gezonder en 
gelukkiger leven
Het doel van dit evenement is meer 
dan alleen beweging. Het is een 
uitnodiging om samen aan een 
gezondere levensstijl te werken en 

het jaar goed te starten. Anne de 
Kleijn, maatschappelijk werker en 
runningtherapeut, benadrukt de 
voordelen van bewegen:
“Beweging heeft niet alleen 
positieve effecten op je lichaam, 

maar versterkt ook je geest. Het 
geeft een gevoel van welzijn en biedt 
ons de kans om uit onze dagelijkse 
routine te stappen.”
In haar werk als coach en begeleider 
helpt Anne mensen balans te 
vinden tussen fysieke en mentale 
gezondheid. Sport is volgens haar 
een krachtig middel om niet alleen 
je eigen grenzen te verleggen, maar 
ook om sociale verbinding en 
onderlinge zorg te bevorderen.

Samen bewegen, samen genieten
Het evenement is toegankelijk voor 
iedereen – van fanatieke sporters 
tot mensen die zichzelf niet als 
‘sportief ’ beschouwen. “Breng 
je vrienden, familie, buurvrouw, 
buurman of zelfs de baby in de 
kinderwagen mee,” moedigt Anne 
aan. Dit evenement is een kans om 
op een laagdrempelige manier deel 
te nemen en samen te genieten 
van een sportieve ochtend. Of je 
nu wilt wandelen, hardlopen of 
gewoon voor de gezelligheid komt, 
het draait om het plezier en de 
saamhorigheid.

Afsluiten met een hapje en een 
drankje
Na de sportieve inspanning is er 
tijd om gezellig na te borrelen bij 
Brasserie d’n Buurman. Onder het 
genot van een hapje en drankje kun 
je napraten en nieuwe mensen leren 
kennen.

Doe mee en schrijf je in!
Zet zondag 5 januari in je 
agenda en start het nieuwe jaar 
actief. Inschrijven kan via www.
annedekleijn.nl. Deelname is gratis.

De spelers en staf van DWSH’18 JO13 kunnen terugkijken op een 
bijzonder moment in hun voetbalcarrière. Zonder zelf in actie te komen, 
kroonden zij zich afgelopen woensdag tot kampioen van de tweede fase. 
Een unieke prestatie die het seizoen een gouden randje geeft.

De kampioensrace van JO13 hing 
volledig af van de wedstrijd tussen 
concurrent Olympia’18 JO13-2 en 
hekkensluiter DSV JO13-2. Alleen 
bij winst van Olympia’18 kon de 
thuisploeg de titel opeisen. Een 
gelijkspel of verlies zou de schaal 
naar Wilbertoord en Sint Hubert 
brengen. Om niets aan het toeval 
over te laten, reisde het hele team 
van DWSH’18 JO13 af naar Boxmeer 
om de spannende confrontatie live 
mee te maken. De wedstrijd hield 
iedereen op het puntje van de stoel. 
Uiteindelijk eindigde het duel in 
2-2, en dat betekende feest voor de 
jongens en meiden van JO13. Het 
kampioenschap was een feit!

De huldiging van JO13 vond 
afgelopen zaterdag plaats en was 
een dag om nooit te vergeten. De 
festiviteiten begonnen met de 

uitreiking van de kampioensschaal 
in het bijzijn van veel familieleden 
en andere geïnteresseerden, gevolgd 
door een feestelijke rondrit door 
Wilbertoord en Sint Hubert. 
Traditiegetrouw werd de dag 
afgesloten met het frietjes eten in de 
kantine, waarbij de kampioenssfeer 
nog lang voelbaar bleef.

Het kampioenschap van JO13 
is extra speciaal omdat het 
team hiermee een hattrick aan 
kampioenschappen compleet 
maakt in de tweede fase. Eerder 
sleepten ook de JO19 en JO15 de 
titel binnen. Bovendien heeft de 
jeugdafdeling van DWSH’18 dit 
seizoen een ongekende prestatie 
geleverd: álle jeugdteams die in een 
competitieve competitie spelen, 
werden kampioen. Dit illustreert de 
kracht van de jeugdopleiding en het 

DWSH’18 JO13 voltooit hattrick aan kampioenschappen

harde werk van alle leiders, trainers 
en spelers.

Spelers en staf van harte gefeliciteerd 
met jullie knappe prestatie en veel 
succes in de derde klasse.

“Kampioen ben je niet voor 
even, maar voor je hele leven!”



De oplossing 
die bij jou past! 

BOXMEER Veerstraat 15, Boxmeer
MILL Stationstraat 1c, Mill

CONTACT
0485 - 70 02 27 (ook WhatsApp    )

info@vanlunen-klompadvies.nl
www.vanlunen-klompadvies.nl

Verzekeringen  

Hypotheken

Pensioenen

Bij Van Lunen-Klomp Advies B.V. luisteren we naar je verhaal en zorgen we dat je verzekeringen aansluiten bij jouw persoonlijke situatie.

We nemen de tijd om je te leren kennen en samen brengen we in kaart waar voor jou de risico's liggen en welke wensen je hebt voor de toekomst. 

We kijken naar welke risico's je zelf kan en wil dragen en welke je liever afdekt. Naar aanleiding hiervan gaan we aan de slag om een pakket samen te 
stellen dat past bij jouw situatie. 

Wij werken onafhankelijk met verschillende verzekeringsmaatschappijen en vergelijken daarom voorwaarden, prijs en kwaliteitsverhouding. 
We bieden altijd een op-maat-gemaakte offerte die aansluit op jouw wensen.

Een hypotheek afsluiten is één van de grootste investeringen in je leven. De zoektocht naar een passende hypotheek kan vele vraagstukken 
met zich mee brengen. 

Onze hypotheekspecialisten bieden je een eerlijk, compleet en onafhankelijk advies bij alle lastige vraagstukken die je tegen kunt komen. Wij 
helpen bij het vinden van de hypotheek die het beste bij je past: of je nu een starter of doorstromer bent of je bijvoorbeeld je huidige woning 
wil verbouwen.

Samen met jou inventariseren wij jouw situatie en kijken we ook naar wat te doen bij overlijden, arbeidsongeschiktheid, werkloosheid en 
pensioen. Daarnaast adviseren wij ook over belangrijke fiscale aspecten waar je bij een hypotheek mee te maken krijgt.

Wij helpen je graag op het gebied van pensioen en lijfrentes. Ben je particuliere klant dan bieden wij verschillende oplossingen in de vorm van 
aanvullend pensioen en lijfrentes.
      
Daarnaast hebben wij ook mogelijkheden om ondernemers te helpen: of je nu werkgever bent, DGA of zelfstandige zonder personeel, wij 
hebben een passende oplossing.

Leer ons kennen

Zakelijke dienstverlening

Onze sterke binding met de regio zorgt ervoor dat je kunt vertrouwen op een persoonlijk en 
professioneel advies.

Wij zijn graag een vertrouwd gezicht voor jou, dat is wel zo persoonlijk. 

Elke klant is anders en daarom vormen jouw persoonlijke situatie en wensen altijd het startpunt 
voor onze advisering. Of je nu particulier bent of een ondernemer, wij bieden meer dan alleen 
advies.

Een onafhankelijk kantoor met een dienstenpakket dat bestaat uit verzekeringen, hypotheken en 
pensioenen. En dit allemaal voor particulieren en ondernemers. 

Door een permanente (bij)scholing wordt onze kennis op een hoog niveau gehouden. 

En doordat onze hypotheekadviseurs 'Erkend Hypotheek Adviseur' zijn, krijgt je bij ons altijd een 
geheel op jouw persoonlijke situatie toegesneden onafhankelijk hypotheekadvies.

Kortom, door onze kennis en jarenlange ervaring bieden wij maatwerk, toegespitst op jouw 
persoonlijke situatie.

Of je nu een MKB bedrijf hebt, ZZP-er bent of werkt in de agrarische sector, risico's horen bij het ondernemerschap. Dit betekent dat je regelmatig moet beslissen of je een 
risico wil dragen of dat je het liever laat afdekken. 

Deze overweging hoef je niet alleen te maken. Wij helpen je om de risico’s te inventariseren, waarbij we vooral kijken naar de impact die onvoorziene gebeurtenissen hebben 
op jouw bedrijf. Daarna gaan we aan de slag met risico management, zodat we samen een afweging kunnen maken welke risico's je beter kunt afdekken en welke je beter kunt 
dragen.

Sinds kort hebben wij ook uitgebreide mogelijkheden voor bedrijfsfinancieringen, vraag naar de mogelijkheden. 

Wij wensen iedereen een
 gezond en gelukkig 

nieuwjaar toe!


